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Obvestila

OBČINA MORAVČE
vabi

na tretjo abonmajsko predstavo v sezoni 2016-
2017 in izven, ki bo v soboto, 28. 1. 2017 ob 19. 
uri v Kulturnem domu v Moravčah. 
Na sporedu bodo tri komedije Kulturnega društva Svoboda 
Elektroelement Izlake: Analfabet, Dva lopova in Oblast.
Iz vsebine: Tri enodejanke, ki so vsaka po svoje in vse tri 
hkrati prikaz Nušićevega odnosa do uradnikov kratkega 
dometa, do vzvišenosti kvazi oblastnikov in do povsem 
običajnih lopovščin več vrst.
Igralska skupina obeta veliko užitkov in tudi aktualnih 
primerjav.«
Vstopnice po 7€ bodo na voljo pol ure pred predstavo v KD.

Vljudno vabljeni! 

OBČINA MORAVČE 
vabi

na tradicionalni novoletni koncert v 
Kulturni dom, v petek, 30. decembra 
2016 ob 19. uri
V programu bodo sodelovali:
     -  Pihalna godba Moravče,
     -  Tamburaški orkester Vrhpolje,
     -  Grajski oktet,
     -  Peški oktet,
     -  Komorni zbor Limbar,
     -  učenci OŠ Jurija Vege,
     - Mešani pevski zbor DU,
     - Moški pevski zbor Tine Kos,
     - Vokalna skupina Oda,
     - Eva Gorjup, jazz ples

Gostja večera bo pevka mag. art. Alenka Gotar.

Vstop bo prost!  Vljudno vabljeni!

 ledeno
 kr 

aljestvo

nedelja, 15. 1. 2017 
ob 16. uri

predstava je primerna,
tako za otroke, kot za odrasle.

po Disneyevi pravljici.

Mladinska dramska skupina kid limbar
Vas vljudno vabi na ogled gledališke predstave

 

11. BOŽIČNI KONCERT

info: www. grajskioktet.si,
            info@grajskioktet.si

vabi na tradicionalni 

25. december ob 19. uri,
cerkev sv. Petra in Pavla, Vrhpolje

Vstop bo prost.

 21. B
O I NI KONCERT

ORGLE: dr. Veronika Šarec 

26. december 2016, ob 16. uri,

KOMORNI ZBOR LIMBAR

www.grajskioktet.si info@grajskioktet.si

21. BOŽIČNI KONCERT

KUD Vrhpolje vabi na tradicionalni 
NOVOLETNI KONCERT,
ki bo 26. decembra 2016, ob 
19.00 uri v dvorani gasilskega 
doma na Vrhpoljah.

Nastopajoči:
• tamburaški orkester Vrhpolje
• dramska skupina Vrhpolje
• skupina Kamelije
Po prireditvi nas bo zabaval ansambel Nalet.

Vabljeni!

Želimo vam srečno, zdravo in uspešno novo leto, ter 
čim več lepih trenutkov, preživetih v naši družbi!

 21. B
O I NI KONCERT

ORGLE: dr. Veronika Šarec 

26. december 2016, ob 16. uri,

KOMORNI ZBOR LIMBAR
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Novice iz Moravške doline je informativno glasilo 
občine Moravče, ki je tudi izdajateljica. ISSN 2536-
4057. Izhaja predvidoma desetkrat letno in ga 
prejemajo vsa gospodinjstva v občini brezplačno. 
Sedež in naslov uredništva: Občina Moravče, 
Trg svobode 4, 1251 Moravče, tel 7232700. 
E-poštni naslov moravske.novice@moravce.si. 
Odgovorni urednik: Edo Veselko, namestnica 
odgovornega urednika: Eva Babnik. Uredniški odbor: 
Edo Veselko, Eva Babnik, Vojka Rebolj, Mateja Hren, 
Marko Kladnik, Katja Ribič, Irena Ravnikar, Ajda Lalič. 
Novice iz Moravške doline so vpisane v razvid medijev 
pri Ministrstvu za kulturo RS pod zaporedno številko 
374. Priprava za tisk: Studio L.A. Andrej Lombar s.p.. 
Tisk: Tiskarna Januš d.o.o.. Naklada 1550 izvodov.

Obvestila

Naslednja številka izide 26. januarja 2017. 
Vaše prispevke pričakujemo do 12. januarja.
Uredništvo se pridržuje pravico do krajšanja 
besedil glede na tehnične in materialne 
možnosti. Nenaročenih člankov ne honoriramo.

Seznam uradnih ur institucij in 
organizacij v občini Moravče

KARITAS tretji ČET v mes: 17.45 - 18.45
RDEČI KRIŽ
Tel: 031/291-564

prvi PON v mes.: 17 - 19

ŽUPNIJSKI URAD
Tel: 7231-055

PON in PET: 9 - 10; 16 - 18

OBČINA MORAVČE
Tel: 7247-140; 
Faks: 7231-035

PON: 8 - 10.30; 11 - 15
SRE: 8 - 12; 13 - 17
PET: 8 - 10:30; 11 - 13

BANKA
Tel: 7231-017

PON - PET: 8 - 12; 14.30 - 17

POŠTA
Tel: 7296-510

PON - PET: 8 - 10.30; 14.30 - 17
SOB: 9 - 11

POLICIJSKA 
PISARNA

PON: 16 - 18, PET: 8 - 10 
zad. NED v mes: 8 - 10

OŠ JURIJA VEGE
Tel: 7231-003, 
7231-210

PON - PET: 7 - 15
informacije tudi na:
www.osmoravce.si

VRTEC
Tel: 7231-227

PON - PET: 7 - 15

POŠ VRHPOLJE
Tel: 7231-233

PON - PET: 7 - 15

KNJIŽNICA
Tel: 7231-359

TOR, ČET: 14 - 19.00
SRE: 7-9 in 11-14, SOB: 9 - 12

DRUŠTVO
UPOKOJENCEV

TOR: 10 -12

GASILSKA ZVEZA 
MORAVČE
Tel: 7231-234

24-urna dežurna služba na tel 112

Zavod za gozdove, 
revir Moravče

TOR, SRE: 7 – 9
Tel: 7247-147, 041/657-223

KMEČKA 
TRŽNICA

SREDA 14 - 18
SOBOTA 8 - 13

Info oddaja o 
občini na ATV

SRE 20.00
ČET 21.00

LEKARNA
Tel: 7770-245

PON: 12 - 19
TOR, ČET, PET: 7.30 - 14
SRE: 13- 19, prva SOB. v mes.: 8 - 12

ZDRAVSTVENI DOM
AMB. SPL. MED.
Tel: 7231-008

PON in SRE: 13 - 19, sprejem do 18
TOR, ČET in PET: 7 - 13

AMB. ZA OTROKE 
IN MLADINO
Tel: 7232-943

PON in SRE: 13 - 19.15
TOR: 7 - 10.30 ambulanta; 10.30 - 
13 posvet
ČET: 7 - 13.30 ambulanta;
PET: 7 - 8 ambulanta; 8 - 11 sistem.; 
11 - 13.30 ambulanta

Patronažna služba, 
tel 7232-944

PON – PET : 7 - 8

DIAG. LAB. PON in SRE: 13 - 18, 
TOR, ČET, PET: 7 - 12

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

PON, SRE: 6.45 - 13.15
TOR, ČET: 12.45 - 19.15
PET: 6.45 - 12.45

ZOBNA AMB ZA 
OTROKE
Tel: 7232-750

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

Nekateri bralci se upravičeno pritožujete, da črno-
bele fotografije niso najboljše. Tistim, ki imate dostop 
do spletnih strani, predlagamo, da si na njih ogledate 
barvno različico na www.moravce.si.

Spoštovane bralke in bralci!
Čeprav smo sredi veselega decembra, lahko že po obsegu 

časopisa ugotovimo, da se v občini veliko dogaja.
Kljub temu, da se je v komuni v preteklih letih veliko na-

redilo, dela ne zmanjka. O tem pričata tudi, v prvem branju, 
sprejeta proračuna za prihodnji dve leti. Pri investicijah so 
ponovno v ospredju vodovodi, kanalizacija in ceste. In prav 
je tako, saj se s tem viša splošni bivalni standard vseh ob-
čanov. Dobra je tudi novica, da se nadomestila za stavna 
zemljišča niso zvišala. Celo skromno znižala.

Javorščani smo imeli dvojno praznik. Praznovali pa so 
tudi drugod, kar lahko razberete iz članka Po sledeh napred-
ka naše občine. Podobno je bilo tudi na Martinovem večeru.

Obilo pozitivnih ocen je doživela predstava Ledeno kra-
ljestvo. Zdi se nam pomembno, da je sodelovalo tako veli-
ko število ljudi vseh starosti. Na Moravškem talentov ne bo 
zmanjkalo. To priča tudi uspeh naše pihalne godbe na tek-
movanju v Mariboru.

Dragi občani, narava počiva in več časa nam ostaja za 
prijetne aktivnosti. Pred nami je veseli del leta. Izkoristimo 
ga za druženje z najbližjimi, prijatelji in sosedi. Darila so 
pomembna, toda pomembnejši so medčloveški odnosi. Ne 
pozabimo na starejše, bolne in revne.

Lepe božične praznike in srečno 2017!
Odgovorni urednik

3december 2016



Županova stran

Proračuna za naslednji dve 
leti v koaliciji usklajena

Pogovor z županom Martinom Reboljem

G. župan, kako poteka adaptacija Kulturnega doma?
Danes (pogovor je potekal 13.12. o.p.) začenjamo z nada-
ljevanjem obnove prizidka in pričakujem, da bodo prostori 
do konca februarja prihodnjega leta primerni za vselitev, 
če le ne bo prišlo do ekstremnih vremenskih razmer.
Kaj nameravate s starimi prostori?
Za stari objekt je razpisana javna dražba za prodajo. Stanje 
na nepremičninskem trgu ni najbolj ugodno in se bomo 
morali sproti prilagajati razmeram. Interesenti so, tudi 
prihajajo na oglede, toda, kavcije ni še nakazal nihče.
Kaj pomembnega se v občini, po vašem mnenju, trenutno 
dogaja?
Zagotovo je to predlog občinskega proračuna za leti 2017 in 
2018. Za to smo se v koaliciji že dogovorili. Oba proračuna 
sledita zastavljenim ciljem in predstavljata kontinuiteto 
razvoja občine. Seveda za vsako leto pripravljamo dodatne 
projekte in naloge, saj nekatere končujemo. Načrtujemo, 
da bo prihodkovna stran proračuna ostala enaka in temu 
bomo ustrezno prilagodili tudi odhodkovno plat.
Pri komunalni infrastrukturi in gradnji cest bomo nadalje-
vali z že začetimi projekti. Pri vodo oskrbi se bomo posvetili 
vzdrževalnim delom in to predvsem tam, kjer so potrebe 
po obnovi najbolj akutne oziroma tam, kjer so stroški in 
izgube največje.
V naslednjem letu je predviden zaključek del na vodovodih, 
ki jih financiramo iz kohezijskih skladov pri EU in državi. 
Računam, da bomo kompletni projekt konec poletja dali 
tudi tehnično v uporabo. To je bil zahteven in za naše raz-
mere velik zalogaj.
Ali bi kakšno nalogo še posebej poudarili? 
Mislim, da je potrebno poudariti načrtovane naloge, ki 
zadevajo kanalizacijske sisteme. Najprej bomo kanalizacijo 
v Zalogu pri Moravčah priključili v omrežje. V Dvorjah 
planiramo izgradnjo kanalizacijskega sistema in čistilne 
naprave, na katero se bo kasneje priključilo še naselje Sv. 
Andrej.
Zaradi pritožbe na revizijsko komisijo bomo morali s 
kanalizacijo v Podstrani začeti v marcu prihodnjega leta. 
Izvajalec je sedaj znan. Pridobivamo projektno dokumen-
tacijo za 2. fazo tega projekta, torej Podstran, Dole, Kra-
šce in upamo, da bomo lahko izvršili priklop na čistilno 

napravo v letu 2017.
Dalje, čakamo na gradbeno dovoljenje za kanalizacijo na 
trasi Vrhpolje-Stegne. Čistilna naprava bo locirana ob 
mostu nad Račo. Opravljene so vse geološke raziskave tal 
in potrebne vrtine. V zimskem času bomo odmerili celotno 
cesto Vrhpolje – Stegne – Rača in pridobili soglasja in vpis 
pravice gradnje, saj brez tega gradbenega dovoljenja ne 
bomo dobili. Taki so pač predpisani postopki, ki zahtevajo 
določen čas.
Za leto 2018 predvidevamo priključitev Češnjic na central-
no čistilno napravo v Moravčah. Gre za dokaj koncentri-
rano poseljenost, priključek pa bo tudi ugodno vplival na 
čistost vodotoka Rače.
Kaj pa tam kjer je poseljenost redkejša?
Seveda mislimo tudi na to. V predlogu obeh proračunov 
so predvidena povečana sredstva za sofinanciranje malih 
čistilnih naprav za področja, kjer javne kanalizacije ne 
bo. Predvidevamo tudi spremembo pravilnika, kjer bomo 
določili višino sredstev na stanovanjsko hišo, ki bo višja. Za 
te namene načrtujemo 20.000 evrov za leto 2017 in 30.000 
v letu 2018. Če bodo potrebe večje, se bomo prilagajali.
Naj še dodam, da bomo spomladi na občinskem svetu 
sprejeli operativni program čiščenja odpadnih vod, potem 
ko ga bomo dali v pregled še MOP.
Greva na ceste!
Prav. Dolgotrajno deževje je zavleklo gradnjo, rekonstruk-
cije in asfaltiranje cest. Izvajajo se še vedno gradbena 
dela. Vsega predvidenega asfaltiranja letos ne bomo mogli 

Drage občanke in občani!
Pred nami sta božič in novo leto. Vsem želim, da bi 
ju preživeli prijetno, v prihodnjem letu pa predvsem 
zdravja, uspehov in osebne sreče.
Čestitam vam tudi ob dnevu samostojnosti!

Martin Rebolj, župan
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Občina

www.moravce. si

realizirati, čeprav so sredstva zagotovljena. Mislim na 
odseke Velika vas – Križevska vas, most v Sp. Tuštanju in 
Sp. Dobrava.
V naslednjem letu planiramo zaključek del na cesti Pod-
gorica – Sp. Dobrava in v večjem delu tudi na cesti Velika 
vas – Križevska vas.
Če bomo dobili vsa soglasja bo v letu 2018 na vrsti odsek 
Mektajner – Mošenik. Ker prestavlja cesta v Sp. Prekru za 
našo občino precej problemov bomo sprejeli OPPN, ki bo 
omogočil, da asfaltiramo tudi cesti Sp. Prekar – Ribče in 
Sp. Prekar – Zalog pri Kresnicah.
V okviru cestnega programa je predvidenih še nekaj krajših 
odsekov, ne bomo pa pozabili sanirati poškodovanih cest 
kot npr. Zalog – Vahtenberg, Vrhpolje – Sp. Javoršica, 
itd.
Kaj nama še ostane? 
Naj se dotaknem še vodovov, ki so izven programa kohezij-

skih sredstev. Gradili bomo na trasi Straža – Vahtenberg, se 
lotili obnove na Malovi ulici v občinskem središču, povezali 
nedavno zgrajeni krak vodovoda Dole – Žaga, potegnili 
krajši odsek od črpališča Krulc do bližnjih hiš, pripravili 
dokumentacijo za obnovo Drtija – Podbrdo ter pospešeno 
nadaljevali s posodabljanjem telemetrije.
Naprej gredo zadeve v zvezi z novim šolskim igriščem, 
obnovo starega trškega jedra, poslovilnim prostorom na 
pokopališču in OPPN, ki je potreben za planirano obvo-
znico Moravč.
Naj za konec še poudarim, da je občina leto 2016 uspešno 
gospodarila. Tako na finančnem področju, kot tudi pri 
realizaciji sprejetih nalog. Praktično smo uresničili vse 
plane, razen seveda tam, kjer prihaja do zamud zaradi 
razpisov. Toda tudi te bodo realizirane na pomlad, denar 
za nje pa je zagotovljen.

EV

Poročilo s seje 
občinskega sveta

PRORAČUNA ZA 2017 IN 
2018 V JAVNI OBRAVNAVI

Zadnja seja občinskega sveta se je, kot po navadi, 
začela s potrditvijo zapisnika zadnje seje ter nada-
ljevala z razširitvijo dnevnega reda. Prvi točki sta bili 
namenjeni odlokoma o proračunu občine za leti 2017 
in 2018.  Po županovi obrazložitvi obeh proračunov, ki 
sta investicijsko naravnana in pomenita kontinuiteto 
dosedanjega dela občine, je občinski svet menil, da 
sta primerna osnova za nadaljnjo obravnavo in ju po-
sredoval v 30 dnevno javno obravnavo.
Nato so se svetniki odločali o izhodiščni vrednosti točk 
za nadomestilo za uporabo stavnega zemljišča, neza-
zidanega stavbnega zemljišča in povprečne gradbene 
cene za leto 2017. Prvi sta se minimalno znižali, tretje 
pa se je povečalo za dober odstotek.
Svetniki so nato odločili o obratovalnem času knjižnice, 
imenovali predstavnike v svet osnovne šole in sprejeli 
manjšo spremembo povezano z odmero komunalnega 
prispevka.
 Pri dodatni točki dnevnega reda so svetniki sprejeli 
spremembo cen programov v vrtcu. Res je, da so bile 
te sprejete na prejšnji seji sveta, vendar so na šoli ugo-
tovili, da so bile napačno izračunane. Nove cene bodo 
za prvo starostno skupino višje za 5%, za kombinirani 
oddelek pa nižje za 10%. Občinski svet je šoli naložil, 
da do naslednje seje preuči možnost in zakonitost 
poračuna plačnikom vseh starostnih skupin.

EV

Center za socialno delo 
Domžale v novih prostorih

Center za socialno delo Domžale, ki pokriva tudi našo 
občino, se je pred kratkim preselil v nove lepe prostore. 
Svečano so bili odprti 6. decembra. Slavnostni govorniki 
so bili župan Trzina Peter Ložar, ki je priznal, da je šele ob 
pripravah na slovesnost spoznal, kako razvejana je dejav-
nost centra, direktorica centra mag. Anja Osojnik, ki je 
opisala delo centra ter Martina Vuk, državna sekretarka, 
ki je poudarila, da se pripravljajo zakonske spremembe, ki 
zadevajo delo centrov po državi. Šlo bo za reorganizacijo 
javnih zavodov. Ustanovljeno bo 15 pokrajinskih centrov, 
čeprav delo po upravnih enotah ostaja. Nekatere pristojno-
sti bodo s centrov prenesene na sodišča. Vsi pa so si bili 
edini, da je delo centrov treba čim bolj približati ljudem, še 
posebej tistim, ki ,včasih čisto osebno občutljive storitve, 
potrebujejo.  Poudarjeno je bilo, da je potrebno postopke  
reševanja še bolj debirokratizirati.

EV   
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Občina

OSKRBA S PITNO VODO NA OBMOČJU 

Domžale – Kamnik

REPUBLIKA SLOVENIJA

Občina MoravčeObčina Kamnik

Naložbo sofinancirata Republika Slovenija in  
Evropska unija iz Kohezijskega sklada

www.eu-skladi.si

V okviru projekta nadgradnje 
vodovodnega sistema v treh 
od petih vključenih občin  
že zaključili z deli
V okviru projekta Oskrba s pitno vodo na 
območju Domžale - Kamnik gradbena dela 
izvajajo le še v občinah Kamnik in Moravče

V projektu Oskrba s pitno vodo na območju Domžale - Kamnik sodeluje pet občin: 
Kamnik, Domžale, Mengeš, Moravče in Trzin. Projekt predstavlja obsežno naložbo v 
nadgradnjo in posodobitev vodovodnih sistemov z namenom boljše oskrbe s pitno 
vodo. V občinah Domžale, Mengeš in Trzin so z gradnjo že v celoti zaključili, občini 
Kamnik in Moravče, ki imata nekoliko večji investicijski zalogaj, pa sta z delom že glo-
boko v drugi polovici.
Na območju občine Kamnik so dela na južnem vodovodu v naseljih Perovo, Šmarca 
in Volčji Potok že zaključena. Na tem delu je potekala ureditev centralnega dela vodo-
vodnega omrežja, izgradnja vodovoda med vodohranom Perovo in obstoječim vodo-
vodom pri Veterini Kamnik ter nadgradnja južnega dela vodovoda v naseljih Šmarca, 
Volčji Potok ter Rudnik pri Radomljah. Izgradnja vodovoda se nadaljuje v Tuhinjski do-
lini, kjer se hkrati polagata fekalna kanalizacija in vodovod. V letošnjem letu je v načr-
tu izgradnja vodohrana Soteska s prostornino 400 m3. S tem bo na celotnem obmo-
čju Tuhinjske doline urejen dotok zadostnih količin vode iz centralnega vodovodnega 
sistema. Na območju občine Moravče je potekala gradnja in posodabljanje treh vodo-
vodov, in sicer vodovoda Podbrdo–Grmače–Dešen in Soteska–Podstran–Dole, ki sta 
v celoti zaključena. Na tretjem vodovodu Hrastnik–Kal–Tlačnica pa dela še potekajo. 
Z njim bodo tamkajšnji prebivalci prvič dobili javni vodovod. Do sedaj so imeli kapni-
ce, ob suši pa se je vodo dovažalo z gasilsko cisterno. Tudi dela na vrtini ČVM-1 lepo 
napredujejo. Do sedaj je bila zgrajena elektro-kabelska kanalizacija v dolžini 500 me-
trov, vključno s pripadajočimi jaški.
Na območjih občin Domžale, Mengeš, in Trzin je potekala ureditev primarnih povezav 
na območju črpališč na Mengeškem polju z namenom primernejše razdelitve preto-
kov med posameznimi deli sistema. Dodatno je bil na vodovodno omrežje priključen 
dolomitski vodnjak, na območju Kolovca pa urejena vrtina, ki omogoča večje razpo-
ložljive količine vode v sistemu. V vodovodni sistem Domžale so v okviru projekta 
priključili še vodovodni sistem Mengeš, ki se je pred tem večinoma oskrboval z vodo 
iz vodovodnega sistema Krvavec. Za priključitev na vodovodni sistem Domžale je bila 
aktivirana dodatna vrtina in zgrajen povezovalni cevovod (med obstoječimi črpališ-
či na Mengeškem polju in obstoječim vodovodom pri tovarni Lek). Voda iz vrtine se 
tako črpa v skupni osrednji sistem. Potrebne količine vode za občino Mengeš pa za-
gotavljajo s prečrpavanjem v vodovodni sistem Mengeš. V občini Trzin je potekala iz-
gradnja 1.780 metrov cevovoda, od tega 1.446 metrov na relaciji črpališče ČR4–ČR5–
Trzin in 334 metrov v naselju Trzin, na območju Mengeške ceste - stranski krak pri 
Gostilni Narobe, nato po cesti ob Pšati do Habatove ulice in po delu pešpoti ob Pšati.

Z izvedenimi deli bodo ob zaključku celotnega projekta v vseh občinah izboljšali ka-
kovost pitne vode in razdeljevanje razpoložljivih vodnih količin iz različnih virov oskr-
be, s čimer bo možno nemoteno in varno oskrbovanje tudi v primerih možnega izpa-
da posameznega vodnega vira ali dela sistema zaradi okvare.
Do konca novembra 2016 so sodelujoče občine Kamnik, Mengeš in Moravče iz 
Kohezijskega sklada in državnega proračuna uspešno pridobile 1.482.686,55 € ne-
povratnih sredstev. Na Ministrstvu za okolje in prostor obravnavajo vlogi Občine 
Domžale in Trzin za črpanje sredstev v skupni višini 1.022,025,39 €. Vrednost celotne-
ga projekta znaša 11.384,020,51 €. Od tega bo Evropska unija iz Kohezijskega sklada 
v okviru Operativnega programa za izvajanje evropske kohezijske politike v obdob-
ju 2014–2020 prispevala 6.940.942,77 €, Republika Slovenija iz državnega proračuna 
1.224.872,25 € in vključene občine iz občinskih proračunov 3.218.205,49 €. 

clanekDKv_moravce4bTisk.indd   6 08/12/16   08:54
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Občina

Po sledeh napredka naše občine

V Zalogu pri Moravčah je zgrajen sekundarni kanalizacijski 
kanal, ki bo v naslednjih mesecih omogočil priklop vseh 
preostalih hiš na levi strani ceste proti ribniku.

Na mostu v Sp. Tuštanju so gradbena dela končana. Posta-
vljena je zaščitna ograja. Z asfaltnimi deli se bo počakalo 
do aprila, da se med tem časom neposredno ob stiku z 
mostom cesta posede.

Končujejo se gradbena dela na odseku občinske ceste v 
Soteski. Asfaltiranje se bo izvedlo v aprilu.
7798

Nadaljuje se rekonstrukcija ceste med Veliko vasjo in Kri-
ževsko vasjo. Rekonstruirani del bo asfaltiran spomladi.

Nadaljujejo se dela na črpališču ČVM1 med Sotesko in 
Moravčami in gradnja vodovoda od črpališča do vodo-
hrana nad pokopališčem.

VR
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Martinovanje v Moravčah    

Martinov večer 
Pravijo, da je martinovanje danes 
med najbolj priljubljenimi prazniki. 
Še zlasti v vinorodnih krajih. Naša 
občina to sicer ni, vinarji pa k nam radi 
pridejo v goste. Letos je tako občina 
Moravče kot prireditelj Martinovanja 
v Moravčah izbrala Metliko in njihovo 
metliško črnino. 

Na Martinov večer, 18. novembra, sta 
nas na odru Kulturnega doma  poz-
dravila župan občine Metlika Darko 
Zevnik in letošnja vinska kraljica metli-
ške črnine Sara. Zaupala sta nam do-
gajanje in uspešnost na vinorodnem 
področju v domačem kraju ter dogod-
ke ob njihovih prireditvah z vinskimi 
običaji. Lanska vinska kraljica Sandra 
pa se je v spremstvu še dveh glasbe-

nikov dokazala 
tudi s petjem 
in igranjem na 
harmoniko. To-
krat na odru ni 
bilo krsta vina, 
ker so se pri-
pravljavci pro-
grama odločili 

za spremembo. Gostom se je na odru 
pridružil tudi naš župan. Zahvalil se je 
Metličanom za sodelovanje in povabil 
obiskovalce prireditve na pokušino 
vina. 
V kulturni prireditvi Martinovega veče-
ra so sodelovali še: Moški pevski zbor 

Tine Kos, mlade mažorete, Folklorna 
skupina DU, dramska skupina KŠD 
Peče, mladi Matevž Mars na harmo-
niki in ansambel Jodl exspres. Irena in 
Lovro sta med posameznimi točkami 
pripovedovala o vinu in s šalami več-
krat nasmejala obiskovalce. Gotovo 
pa je bila pokušina metliške črnine 
dober zaključek veselega kulturnega 
večera.
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Martinov sejem
Martinov sejem, ki se je kot že nekaj 
zadnjih let, odvil pred prireditvijo, je bil 
zares živ. Izbira pri stalnih ponudnikih 
moravške kmečke tržnice je bila bo-
gata. Obiskovalci so lahko pokušali in 
kupili naše domače dobrote: mesnine, 
zelenjavo, jabolka in mlečne izdelke. 
Naj spomnimo le na zelje s krvavico 
in pečenico. Predstavila so se društva: 
Turistično društvo, Zeliščarska sekcija 
DU, Rokodelci, KŠD Peče, Društvo 
podeželske mladine, Društvo kraja-
nov Sp. in Zg. Tuštanja, ŠKTD Bicikl 

in Čebelarsko društvo. Lepo urejene 
stojnice in mize so krasili domači 
napitki in slastne jedi. Obenem pa so 
društva predstavila svoje delovanje. 
Dve in polurno druženje je spremljala 
živa glasba. Obiskovalci so že lahko 
poskusili metliško črnino.
Turistično društvo je podelilo prizna-
nja za lepo urejene domačije
Turistično društvo vsako leto na 
Martinovem sejmu podeli priznanja 
za najbolj urejene domačije. Letošnji 
nagrajenci Zlatega lipovega lista za 
kmetije so:

1. mesto Janez Brate, Zg. Koseze 4a, 
priznanje gre tudi Ivanki Kos, Peče 
17 a.     
Za najlepše urejene stanovanjske hiše 
so nagrajenci: 
za 1. mesto Ani Smrkolj, Vegova ul. 
12, Moravče, priznanja so si prislu-
žili tudi Miranda Burja, Stegne 3a, 
Marjanca Urbanija, Marokova ul. 
12,  Moravče in Tjaša Burja Tkalec, 
Vrhpolje 63 a.
Priznanja sta podelila župan Martin 
Rebolj in predsednik Turističnega 
društva Sebastijan Kovačič. Oba 
sta izrazila  navdušenje nad trudom 
občanov. Lepo urejene domačije ne-

dvomno prispejo k urejenosti občine 
kot celote. 
Nagrajene kmetije in stanovanjske 
hiše so bile predstavljene na projekci-
ji, fotografije pa tudi v avli Kulturnega 
doma. Okrasitev avle in odra je bilo 
delo pridnih rok članic in članov na-
šega Turističnega društva.

Čestitamo sodelujočim za prijetno 
martinovanje in vsem prejemnikom 
priznanj!

VR
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Dvojni praznik v Zg. Javoršici
V nedeljo, 27. novembra, so se vašča-
ni obeh Javoršic, ob številni udeležbi 
prebivalcev sosednjih vasi, veselili 
dveh pridobitev. Najprej je vrhpolj-
ski župnik Ivan Paušnar blagoslovil  
prenovljeno in zaradi razširitve ceste 
prestavljeno znamenje. Stane Kamen-
šek, ki je za obnovitev in prestavitev 
poskrbel tudi finančno, je požel odo-
bravanje prisotnih. Župnik  je poudaril, 

da naj znamenje služi kot »varnostnik« 
vsem, ki bodo potovali po novi cesti. 
Nato je blagoslovil še novo razširjeno 
cesto skozi Zg. Javoršico in predal 
besedo moravškemu županu, Martinu 
Rebolju, ki je slavnostno prerezal trak 
in predal cesto v uporabo. Pri tem ni 
pozabil pohvaliti lastnikov zemljišč ob 
trasi, ki so zgledno sodelovali. Strpno 
so potrpeli ob cestnih zaporah, blatu 

in brezplačno odstopali potrebna ze-
mljišča. Na razvoj in nove pridobitve, 
tako tudi Kamenšek, je treba gledati 
širše in dolgoročno. Vaščani obeh vasi 
pa si seveda želimo, da bi se širitev 
nadaljevala. Da je upanje realno, je 
potrdil tudi župan, češ, kmalu bo tukaj 
omogočen tudi prevoz šolarjev. Za 
pogostitev so poskrbeli gostoljubni 
vaščani Zg. Javoršice. 

EV

Na podlagi 10. člena Pravilnika o priznanjih Občine Moravče (Uradni vestnik Občine Moravče, št. 02/99) objavlja 
Občina Moravče, Trg svobode 4, Moravče

JAVNI RAZPIS ZA PODELITEV OBČINSKIH PRIZNANJ

I. PREDMET RAZPISA
Predmet razpisa je podelitev priznanj 
Občine Moravče, ki so najvišja prizna-
nja občine za dosežke, ki so prispevali 
k boljšemu, kvalitetnejšemu in pol-
nejšemu življenju občanov in imajo 
pomen za razvoj in ugled občine na 
področju gospodarstva, znanosti, 
umetnosti, kulture, športa ter humani-
tarnih in drugih dejavnosti. Priznanja 
se lahko podeljujejo tudi za izkazano 
požrtvovalnost, hrabrost in človeko-
ljubnost ob izjemnih dogodkih. Pri-
znanja bodo predvidoma podeljena 
ob občinskem prazniku.

Priznanja Občine Moravče so:
• ČASTNI OBČAN, 
• PLAKETA OBČINE,
• PRIZNANJE OBČINE.

Naziv častnega občana Občine 
Moravče se podeli posamezniku, ki 
doseže pomembnejše trajne uspehe 
na gospodarskem, znanstvenem, 
umetniškem, kulturnem, športnem, 
vzgojno¬izobraževalnem in humani-
tarnem področju.

Plaketo občine se podeli posame-
znikom, organizacijam in skupnostim 
v občini, prijateljskim mestom in 
podjetjem, organizacijam in posa-
meznikom iz tujine, ki s posebnimi 
prizadevanji in uspehi na področju 
gospodarstva, družbenih dejavnosti 
in drugih področjih dela pomembno 
prispevajo h gospodarskemu in poli-
tičnemu razvoju občine in k razvijanju 
družbenih dejavnosti ter medsebojnih 
prijateljskih odnosov.

Priznanja lahko dobijo posamezniki, 
skupine, organizacije in skupnosti, 
podjetja, društva, zavodi in druge 
pravne osebe, kakor tudi posamezniki, 
ki niso občani Moravč, so pa bili rojeni 
na območju občine, ali so živeli dolo-
čen čas v občini in so s svojim delo-
vanjem in dosežki bistveno prispevali 
k ugledu občine.

II. RAZPISNI POGOJI
• predlagatelji so lahko pravne ali 

fizične osebe s sedežem oziroma 
stalnim prebivališčem;

• priznanja lahko dobijo posame-
zniki, skupine, organizacije in sku-
pnosti, podjetja, društva, zavodi 
in druge pravne osebe, kakor tudi 
posamezniki, ki niso občani Mo-
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Občina

ravč, pa so bili rojeni na območju 
občine ali so živeli določen čas v 
občini in so s svojim delovanjem 
in dosežki bistveno prispevali k 
ugledu občine;

• predlagatelj za podelitev priznanj 
sebe ne more predlagati za prizna-
nje;

• predlogi za podelitev priznanj mo-
rajo vsebovati naslednje podatke:

podatke o predlagatelju,1. 
vrsto predlaganega priznanja 2. 
občine,
podatke o predlaganem preje-3. 
mniku priznanja,
obrazložitev k predlogu,4. 
dokumente, ki potrjujejo dej-5. 
stva v obrazložitvi. 

predlagatelj mora pridobiti 6. 
pisno soglasje prejemnika ob-
činskega priznanja iz katerega 
izhaja, da se prejemnik strinja s 
prejemom priznanja in da se bo 
udeležil podelitve, ki bo na pro-
slavi ob občinskem prazniku.

III. ROK IN NAČIN PRIJAVE

Rok za oddajo predlogov je petek, 13. 
januar 2017, do 12. ure. 
Predloge lahko pošljete v zaprti kuver-
ti, s pripisom »za občinska priznanja«, 
s priporočeno pošto, na naslov Ob-
čina Moravče, Trg svobode 4, 1251 
Moravče ali oddate osebno v glavni 
pisarni.

Opozorilo: Upoštevajo se samo pre-
dlogi, ki bodo poslani v zahtevanem 
roku. Po preteku roka za prijavo se 
nepravočasno posredovane predlo-
ge vrne pošiljatelju!

IV. DODATNE INFORMACIJE

Morebitna dodatna pojasnila lahko 
dobite pri Luku Djoroviču na telefon-
ski št.: 01/724-71-40.

Številka: 011-0011/2016-1
Datum: 22.12.2016

Občina Moravče

ODDELEK ZA KMETIJSKO SVETOVANJE 
Izpostava Domžale
Vir, Šaranovičeva cesta 21a,
p.p. 22, 1230 Domžale
www.lj.kgzs.si

URADNE URE:
ponedeljek: 8h–10h 
sreda: 8h–10h in 14h–15h

ostalo po dogovoru 
Tel.: 01/724-18-45 ali 01/724-48-55
E-naslov:  irena.zlatnar@lj.kgzs.si 
  pavla.pirnat@lj.kgzs.si

IZOBRAŽEVANJA
Vse, ki vas zanima pridelava zelenjave 
za lastne potrebe ali z namenom trže-
nja vabimo na brezplačno izobraževa-
nje z delovnim naslovom »Pridelava 
zelenjave na živinorejskih kmetijah«, 
ki ga bo imela specialistka za zelenja-
darstvo Ana Ogorelec. Predavanje 
bo potekalo v četrtek, 19. januarja s 
pričetkom ob 10. uri, v veliki preda-
valnici Območne obrtno-podjetniške 
zbornice Domžale, Vir, Šaranovičeva 
cesta 21c (v bližini naših pisarn oz. v 
stavbi, kjer je tudi banka). Srečanje 
bo namenjeno tudi zbiranju zainte-
resiranih za oglede s specialistko na 
terenu v kasnejših mesecih. Prijava ni 
potrebna. Vabljeni!

OBRAČUN PAVŠALNEGA 
NADOMESTILA
Vsi, ki ste v letu 2016 imeli dovoljenje 
za obračun pavšalnega nadomestila 
(8 %) pri prodaji svojih pridelkov mora-
te do 31. januarja 2017 oddati obra-
zec »Obračun pavšalnega nadome-
stila« v katerega se vpišejo vsi zneski 
obračunanega pavšala za posamezne 
kupce vaših pridelkov (mleko, živali, 
les…). Obrazec morate oddati tudi, 
če prodaje niste imeli. Obvezna je 
elektronska oddaja v sistemu eDavki. 
Vse, ki ste za to pooblastili nas, prosi-

mo, da zberete vse obračune za leto 
2016 in se nam za oddajo obvezno 
naročite v času uradnih ur. 

OSNOVNI TEČAJ FFS
Osnovni tečaj varstva rastlin za izva-
jalce ukrepov bo potekal od torka, 14. 
do četrtka, 16. februarja vsak dan od 
14.30 do 19.30 v veliki predavalnici 
Območne obrtno-podjetniške zborni-
ce Domžale, Vir, Šaranovičeva cesta 
21c (100 m naprej od naših pisarn). 
Tečaj se zaključi s pismenim izpitom 
na osnovi katerega dobite izkaznico, 
ki je potrebna ob nakupu sredstev za 
varstvo rastlin. Prijava je obvezna. Za 
ostale informacije in prijave se obrnite 
na KSS v času uradnih.

JAVNI RAZPISI 
Ministrstvo za kmetijstvo, gozdar-
stvo in prehrano je 25. 11. objavilo 
dva javna razpisa za dodelitev ne-
povratnih sredstev v okviru ukrepa 
4.1 – Podpora za naložbe v kmetijska 
gospodarstva:
• za ekološko pridelavo hrane (od-

prt do 1. 3. 2017)
• za kmetovaje na gorskih obmo-

čjih; kmetije, ki imajo več kot 50 % 
površin na OMD in so razvrščene 
v gorsko območje (odprt do 8. 3. 
2017).

Predmet podpore za ekološke kmetije 
so: tehnološke posodobitve objektov 
namenjenih reji domačih živali ter 
objektov za skladiščenje krme, uredi-
tev skladiščnih kapacitet za živinska 
gnojila, ureditev greznici čistilnih na-
prav, nakup kmetijske mehanizacije in 
strojne opreme, nakup in postavitev 
rastlinjakov in pripadajoče opreme, 
ureditev trajnih nasadov, nakup in 
postavitev mrež proti toči, ureditev 
pašnikov in obor za rejo domačih živali 
oz. gojene divjadi, zaščito čebeljih pa-
njev pred medvedi, ureditev zasebnih 
namakalnih sistemov, ki imajo enega 
uporabnika ter nakup in postavitev 
namakalne opreme, ki je lahko samo-
stojna naložba.
Predmet podpore za kmetovanje na 
gorskih območjih je poleg vseh naložb 
navedenih za ekološko pridelavo še: 
ureditev cestnih, vodnih, vodovodnih 
in energetskih priključkov do javne 
infrastrukture ter izvedba agromeli-
oracij. 
Glede na velikost naložbe se razlikuje: 
majhne naložbe do vključno 15.000 
€, enostavne naložbe nad 15.000 € 
do vključno 200.000 € in zahtevne 
naložbe nad 200.000 € skupne pri-
znane vrednosti naložbe. Znesek DDV 
ni upravičen strošek. Stopnja podpore 
znaša od 30 % do 50 %. Vse podrob-
nosti najdete tudi na spletni strani 
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POLICIJA SVETUJE

Pirotehnika, ali  res ne moremo brez nje ??

Policija svetuje

MKGP pod javnimi objavami.
Za podrobnejši pregled pogojev in 
obveznosti ter oddajo vloge, se lahko 
obrnete tudi na nas.

IZBRAŽEVANJE ZA NPK živi-
norejec
Tečaj, ki je potreben v postopku pri-
dobitve Nacionalne poklicne kvalifi-
kacije (NPK), bo za poklic živinorejca 
IV. stopnje potekal od ponedeljka, 
16. do petka, 20. 1. 2017 v prostorih 
Osemenjevalnega centra v Preski pri 

Medvodah. Zainteresirani se prijavite 
lokalni KSS do 6. januarja po telefonu 
ali elektronski pošti. Število mest je 
omejeno.
Tečaj je namenjen predvsem tistim, ki 
imate na osnovi razpisnih pogojev iz 
ukrepa Mladi prevzemnik obveznost 
pridobitve ustrezne izobrazbe (temu 
zadostuje tudi certifikat ustrezne 
smeri), kot tudi vsem tistim, ki vas 
tovrstno izobraževanje zanima. S 
tem boste osvojili določena znanja, 
ki so zahtevana na izpitu za pridobi-
tev NPK Živinorejec. Po končanem 

tečaju prejmete potrdilo o opravlje-
nem izobraževanju, ki ga kot dokaz o 
osvojenem znanju, priložile v zbirno 
mapo (portfolio za pridobitev NPK), ki 
jo je potrebno oddati na KGZS, pred 
prijavo na izpit. 

ODSOTNOST
Zaradi dopusta obeh svetovalk med 
Božičem in Novim letom ne bo ura-
dnih ur. Hvala za razumevanje!

PAVLA PIRNAT,
terenska kmetijska svetovalka 

Kot vsako leto v mesecu decembru 
tudi letos objavljamo članek v zvezi 
z uporabo pirotehnike, ki je kljub 
različnim preventivnim projektom, 
ki jih izvaja policija in nevladne or-
ganizacije še vedno pereč problem 
in vsako leto terja tudi več hudih 
telesnih poškodb.
Policisti se vsako leto znova srečuje-
mo s kršitvami na področju uporabe 
pirotehničnih izdelkov. Med najbolj 
moteče dejavnike uvrščamo uporabo 
pirotehničnih izdelkov, katerih glavni 
učinek je pok (petarde).
Nepremišljena, neprevidna in obje-
stna uporaba pirotehničnih izdelkov 
pogosto povzroči telesne poškodbe 
(opekline, raztrganine rok, poškod-
be oči itd.), moti živali ter onesna-
žuje okolje.
V Zakonu o eksplozivih in pirotehnič-
nih izdelkih je določeno, da pirotehnič-
nih izdelkov kategorije 1 ni dovoljeno 
prodajati fizičnim osebam, mlajšim od 
14 let, izdelkov kategorije 2 ni dovolje-
no prodajati fizičnim osebam, mlajšim 
od 16 let, izdelkov kategorije P 1, T 1, 
baterij ter kombinacij kategorije 3 do 
1000 g neto mase eksplozivnih snovi 
in fontan kategorije 3 do 750 g neto 
mase eksplozivnih snovi pa ne fizič-
nim osebam, mlajšim od 18 let.
Prodaja pirotehničnih izdelkov kate-
gorije 1, katerih glavni učinek je pok, 
je dovoljena le v času od 19. do 31. 
decembra.
Mladoletnikom do 14. oziroma 16. 

leta starosti je dovoljeno uporabljati 
pirotehnične izdelke kategorij 1 in 
2 le pod nadzorstvom staršev ali 
skrbnikov.
 
Uporaba pirotehničnih izdelkov 
kategorije 1, katerih glavni učinek 
je pok, je dovoljena le v času od 26. 
decembra do 2. januarja. Pri tem je 
potrebni upoštevati, da teh izdelkov 
ni dovoljeno uporabljati v strnjenih 
stanovanjskih naseljih, v zgradbah 
in vseh zaprtih prostorih, v bližini 
bolnišnic, v prevoznih sredstvih za 
potniški promet in na površinah, na 
katerih potekajo javni shodi in javne 
prireditve.
 
Prepovedana je tudi predelava piro-
tehničnih izdelkov zaradi povečanja 
učinka, uporaba v drugih predmetih, 
lastna izdelava pirotehničnih izdelkov 
ter preprodaja.
Prodaja, posest in uporaba ognje-
metnih izdelkov kategorije 2 in 3, 
katerih glavni učinek je pok, je od 
leta 2008 prepovedana.
Policisti bodo dosledno ukrepali proti 
vsem, ki bodo kršili določbe o uporabi 
pirotehničnih izdelkov. Za navedene 
kršitve posameznika je predvidena 
globa od 400 do 1.200 evrov.
Kljub vsem prizadevanjem policije se 
moramo zavedati, da je neprimerna 
uporaba pirotehničnih izdelkov skupni 
problem, zato prosimo vse, predvsem 
pa starše, skrbnike, učitelje in vzgojite-

lje, da z opozarjanjem na nevarnosti in 
možne posledice takega početja ter s 
svojim lastnim zgledom pripomorejo 
k preprečevanju in zmanjševanju 
posledic.

S skupnimi prizadevanji se je mogo-
če izogniti marsikateri nevarnosti in 
usodni posledici.

Zakon o eksplozivih in pirotehničnih 
izdelkih razvršča pirotehnične izdelke 
v:
1. Ognjemetne  izdelke, to je piroteh-
nične izdelke za zabavo, v naslednje 
kategorije:
• kategorija 1 - ognjemetni izdelki, 

ki predstavljajo zelo majhno ne-
varnost, povzročajo zanemarljivo 
raven hrupa in so namenjeni upo-
rabi v strnjenih naseljih, vključno 
z ognjemetnimi izdelki, ki so na-
menjeni uporabi v stanovanjskih 
zgradbah in drugih zaprtih prosto-
rih. Tipični izdelki so bengalske vž-
igalice, pokajoči vložki za cigarete, 
pasje bombice, vžigalice s pokom 
itd.;

• kategorija 2 - ognjemetni izdelki, 
ki predstavljajo majhno nevarnost 
in povzročajo nizko raven hrupa in 
so namenjeni uporabi na omeje-
nih območjih na prostem. Tipični 
izdelki so  rimske svečke, majhna 
ognjemetna kolesa, bengalične ba-
kle, baterije in kombinacije, rakete 
itd.;
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Policija svetuje

• kategorija 3 - ognjemetni izdelki, 
ki predstavljajo srednje veliko ne-
varnost in so namenjeni uporabi 
na prostem, na velikih odprtih 
območjih in katerih raven hrupa 
ni škodljiva za zdravje ljudi. Tipični 
izdelki so rimske svečke, ognje-
metna kolesa, bengalične bakle, 
baterije in kombinacije itd.;

• kategorija 4 - ognjemetni izdelki, 
ki predstavljajo veliko nevarnost in 
so namenjeni za uporabo le stro-
kovno usposobljenim osebam (za 
poklicno uporabo) in katerih raven 
hrupa ni škodljiva za zdravje ljudi.

2. Pirotehnične izdelke za odrska 
prizorišča, ki so razvrščeni v dve ka-
tegoriji:
• kategorija T 1 - pirotehnični izdelki 

za uporabo na odru, ki  predstavlja-
jo majhno nevarnost;

• kategorija T 1 - pirotehnični izdelki 
za uporabo na odru, ki so name-
njeni za uporabo samo osebam s 
strokovnim znanjem.

3. Drugi pirotehnični izdelki so razvr-
ščeni v naslednji kategoriji:
• kategorija P 1 - pirotehnični izdelki, 

ki  predstavljajo majhno nevar-
nost;

• kategorija P 1 - pirotehnični izdelki, 
s katerimi lahko ravnajo ali jih upo-
rabljajo samo osebe s strokovnim 
znanjem.

 

PREVIDNO PRI NAKUPU IN UPO-
RABI!
 
Kupci in uporabniki pirotehničnih 
izdelkov naj jih, če se jim nikakor ne 
morejo odreči, kupujejo le v trgovi-
nah, ki imajo za prodajo teh izdelkov 
dovoljenje ministrstva za notranje 
zadeve.
 
Ob nakupu preverite:
• če so na izdelku navodila za 

uporabo, ki morajo biti napisana 
v slovenskem jeziku in obvezno 
priložena vsem pirotehničnim iz-
delkom.

Pred uporabo izdelkov preberite na-
vodila in jih tudi upoštevajte.
Lahko se zgodi, da se pirotehnični 
izdelek ne “obnaša” tako, kot zagota-
vljajo navodila.
Posebej opozarjamo na ugotovitve 
doma in iz tujine, da se na črnem 
trgu prodajajo pirotehnični izdelki, ki 
niso kakovostno preverjeni in so ob 
uporabi zelo nevarni!
 
SAMO POD NADZOROM!
Pirotehnične izdelke, ki jih mladoletni-
ki lahko uporabljajo, naj uporabljajo le 
pod nadzorom staršev ali skrbnikov.
Z nepravilno uporabo pirotehničnih 
izdelkov se lahko hudo telesno poško-
dujemo in tudi zanetimo požar. Ali je 
zadovoljstvo pri uporabi pirotehničnih 
izdelkov vredno teh posledic?

UŽITEK NE ODTEHTA POSLEDIC
Otroci in mladoletniki radi eksperi-
mentirajo, preizkušajo svoje sposob-
nosti in pogum. S spreminjanjem 
pirotehničnega izdelka in nepazljivo 
uporabo se bistveno poveča možnost 
poškodb. Z lastno “iznajdljivostjo” 
lahko dosežejo, da nedolžen izdelek 
postane nevaren. Ne dovolite jim ta-
kšne “inovativnosti”, saj so posledice 
lahko usodne!
Ali so oslepitve, opečeni prsti, prestra-
šeni sosedi in materialna škoda vredni 
poka petarde? Starši, bodite pozorni!

DOVOLJ IMAM POKANJA
Policisti opozarjamo vse, še posebej 
pa starše, na nevarnosti in posledice 
objestne, neprevidne, nepremišljene 
in zlonamerne uporabe pirotehnič-
nih izdelkov, da bi preprečili telesne 
poškodbe, grobo ravnanje z živalmi, 
vznemirjenje občanov in materialno 
škodo.

Spoštujte pravico sosedov, otrok, 
starejših, da v miru uživajo praznike, 
zato ne mečite petard v njihovo bli-
žino in pred njihove domove.

VIR; Gradivo MNZ - Policija

Znanje prve pomoči v vsako gospodinjstvo
Krajevna organizacija Rdečega križa 
Peče, ki v letošnjem letu praznuje 
70 let delovanja, je v soboto, 26. 11. 
2016 organizirala delavnico prve po-
moči. Izvedbo delavnice je omogočila 
ekipa prve pomoči OZRK Domžale, 
katere članica je tudi članica KORK 
Peče. Na delavnici, ki bi morala biti 
precej krajša, a se je zaradi izrednega 
zanimanja obiskovalcev raztegnila na 
debele tri ure, smo spoznali ukrepe 
ob najpogostejših nezgodah, ki se 
nam lahko zgodijo v gospodinjstvu. 
Predelali smo opekline, razne rane, 
krvavitve, zastrupitve, ukrepe ob za-
dušitvah in seveda temeljne postopke 
oživljanja. Naučili smo se uporabe de-
fibrilatorja, katerega bomo v kratkem 
dobili tudi v Pečah. Nekaj pozornosti 
smo namenili tudi ukrepom ob ana-
filaktičnem šoku, saj so zapleti ob 

alergijskih reakcijah vse pogostejši. 
Vsi obiskovalci so domov odšli z no-
vim znanjem. Upamo, da jim ga ne bo 

treba nikoli uporabiti, če pa že, pa naj 
le reši kakšno življenje.

AL
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Društva

Iz Društva upokojencev Moravče

Folklorna skupina je nastopila na 60. 
obletnici Zveze društev diabetikov Slo-
venije v Hali Komunalnega centra v 
Domžalah. Vsekakor so si nastop pred 
veliko množico občinstva prislužili. 

Pohodniška sekcija deluje sicer kot 
manjša skupina, je pa stalna. Vsak 
prvi četrtek in tretji petek se odpravijo 
na načrtovan pohod. Pohodniki, ki 
hodijo večkrat, imajo dobro kondicijo. 
Zato je hoja hitra. Zagotovo telesom 
upokojencev dobo de. Kar čudno je, 
da se uspejo med hojo še pogovarjati. 
Na cilju pa sploh steče debata tudi s 
tamkajšnjimi domačini, saj so sedaj  
po večletnih pohodih že stari znanci. 
Prvi četrtek v decembru so osvojili Vrh 
nad Mlinšami.

Martinovanje v Studencu pri Sev-
nici
Že lansko leto so bili moravški upoko-
jenci povabljeni v Studenec na mar-
tinovanje skupaj z zagorskimi upoko-
jenci, s katerimi so pobrateni. Bilo je 
dobro, zato tudi letos niso spremenili 

lokacije. A je bilo letos še boljše. Hra-
na je bila okusna, veliko se je plesalo, 
najbolj pa je bila zanimiva povorka 
bližnjih vinarjev, ki so se pripeljali s 
traktorji. Na domiselno okrašenih 
traktorjih so domačini ponujali vino 

in dobrote, ki sodijo zraven. Najbrž bo 
težka odločitev, da bi naslednje leto šli 
kam drugam.

Prednovoletno srečanje
Na šestem prednovoletnem srečanju 
se je zbralo lepo število članic in čla-
nov DU Moravče. Društvo ima veliko 
sekcij in vsak ima priložnost delovati 
v kateri od njih. Starejše pred novim 
letom obiščejo. Toda prednovoletno 
srečanje je nekaj čisto drugega. Tukaj 
se  srečajo na klepetu. Mogoče se vidi-
jo s katerimi le malokrat. Zato je novic 
veliko. Še skupna malica je tako bolj 
okusna. Ko pa Konrad raztegne meh, 

je plesišče nabito polno. Ob koncu si 
zaželijo sreče in zdravja ter si rečejo, 
da če ne prej, se naslednje leto ob taki 
priložnosti zopet srečajo. 

VR

Voščilnice za dober namen
KŠD Peče je v petek, 2. 12. 2016 otvorilo veseli december 
z delavnico izdelovanja novoletnih voščilnic. Vsako leto pri-
pravimo voščilnice za Krajevno organizacijo Rdečega križa 
Peče, ki jih nato razdeli med starejše in invalidne krajane. Ker 
so letos otroci med vajami za otroško predstavo zelo zapo-
sleni in, ker se je med krajani pojavilo spet nekaj interesa za 
tovrstne dejavnosti, smo se odločili, da izdelamo voščilnice 
skupaj na delavnici. Večinoma so prišli otroci, ki so vse zbrane 
zabavali s petjem božičnih pesmi in svojo razigranostjo. Na 
koncu večera smo pospravili cel kup lepih voščilnic, ki bodo 
naše starejše in invalidne krajane zagotovo razveselile. 

AL
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Rokodelci so se predstavili 
12. in 13. novembra se je v Rdeči dvo-
rani v Velenju odvijal 4. Mednarodni 
festival vezenja Velenje 2016, kjer 
so gostovale predstavice Rokodelcev 
Moravške doline. Tema festivala je 
bila »Martinov pogrinjek«, zato so v 
ta namen pripravile vezenine z grozd-
jem in v obliki grozdnih listov. Številne 
poglede je privabljala Martinova gos, 
izdelana iz blaga. Na festivalu so se 
predstavili tudi izdelovalci vezenin iz 
Srbije, Italije in Hrvaške.  19. in 20. 
novembra so se Rokodelci Moravške 
doline zopet predstavili v Športni dvo-
rani Vransko, kjer je že četrtič zapored 
potekala Vseslovenska razstava rož 
iz krep papirja. S svojimi izdelki so 
obiskovalce razstave navdušili. Vsa-
ko leto, sedaj sodelujejo že več let 
zapored, pripravijo kakšen posebno 
privlačen izdelek. Tokratna atrakcija 
je merila kar dva metra. Izdelali so 
visokega, ponosnega pava. Krasila ga 
je vrsta majhnih, natančno izdelanih 
cvetov iz krep papirja. V izdelavo pava 
in dveh večjih košar s cvetjem je bilo 
vloženih kar 430 ur dela. V vsaki od 
košar je bilo približno 100 cvetov, v 
eni božične zvezde, v drugi perunike. 
Ker so na Vranskem s prikazom svoje-
ga dela in izdelkov izstopili iz povpre-
čja, jih je v goste povabila Velenjska 
televizija. Tako so se 29. novembra 
odzvali povabilu in v oddaji Dobro 

jutro, ki jo pripravljajo na VTV Velenje 
spregovorili o rokodelstvu. Rokodelce 
sta zastopali Branka Bizjan in Zdenka 
Trobec Milanovič, ki sta s seboj v stu-
dio prinesli košare, adventne venčke, 
nakit, lesene izdelke, kleklanje in rože 
iz krep papirja. Predstavili sta svoje 
delo. S knjigo in zloženkami pa sta po-
skrbeli za boljšo prepoznavnost doma-
čega rokodelskega društva in občine. 
V društvu se veselijo zanimanja za ro-
kodelske delavnice in se odzovejo na 
povabila. Ena od delavnic je potekala 

v Muzejski hiši Menačenkove doma-
čije v Domžalah, kjer je pod vostvom 
Franca Brateta potekala delavnica 
izdelave košar iz leskovega lesa. Prav 
tako so v peteklem mesecu gostovali 
na Osnovni šoli Dob, kjer so otroci 
z rokodelkami izdelovali smrečice iz 
krep papirja. Poskrbeli so za izdelavo 
izdelkov, ki so času primerni. Zato bo 
božično-novoletni čas zagotovo še 
lepši in bolj pristen prav z njimi.

Eva Babnik

Prvi kostanjev piknik na Cegunci
Tudi Tuštanjčani so se odločili, da bo odslej društvo imelo 
kostanjev piknik v brunarici na Cegunci. Letos so bili gozdovi 
v okolici precej skopi s kostanjem. Uspelo pa jim je na trgu 
poiskati dobrega za dokaj nizko ceno. Da ga znajo peči, 
vemo že iz Martinovega sejma, kjer se vsako leto izkažejo, 
tako da diši daleč naokoli. Tudi na njihovem pikniku je bilo 
tako. Da ni bilo preveč suho pa lahko uganete, kaj so po-
stregli zraven. Obisk je bil velik. (VR)

Proslava ob dnevu 
Združenja Sever

V začetku decembra je bila v Krškem velika proslava ob pet-
indvajseti obletnici policijsko veteranskega združenja Sever. 
Zbranim veteranom, povabljenim gostom in drugim udeležen-
cem iz celotne Slovenije so se ob zvokih policijskega orkestra 
pridružili praporščaki številnih policijskih organizacij.
Po predvajani himni sta nas nagovorila predsednik PVD Sever 
dr. Tomo Čas in župan občine Krško. 
Osrednja govornica je bila ministrica za notranje zadeve mag. 
Vesna Györkös Žnidar.
Med bogatim kulturnim programom so bile zaslužnim pode-
ljene posebne plakete in znaki Sever. Za aktivno in prizadevno 
petindvajsetletno delo je posebno plaketo preje predsednik 
PVD Sever Ljubljana g. Emerik Peterka iz Moravč, zlati znak 
Sever pa je za dolgoletno prizadevno delo ter prispevek k izre-
dnim uspehom delovanja združenja prejel predsednik odbora 
Domžale g. Maksimiljan Karba iz Podrečja pri Domžalah.
Obema prejemnikoma iskreno čestitamo!

Tone Habjanič

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Društvo krajanov naselij Spodnji in Zgornji Tuštanj 

Člani društva želimo vsem našim simpatizerjem obilo sreče, zdravja in osebnega 
zadovoljstva. 

Našim zvestim pokroviteljem, sponzorjem in donatorjem, brez katerih nam ne bi 
uspelo izpeljati in doseči zastavljenih ciljev, želimo veliko poslovnih uspehov. 

Vsem skupaj pa vesele in blagoslovljene božične praznike, ter srečno, zdravo in 

veselo leto 2016. 
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20 let delovanja KID Limbar, nova gledališka premiera

Z vsemogočno ljubeznijo

Moravče, 26. november 2016
KID Limbar je z mlajšo gledališko 
skupino, ki jo sestavlja 49 osnovno-
šolcev, srednješolcev in študentov z 
Moravškega, po dveh letih pripravilo 
novo premiero. Na oder so postavili 
v režiji Marjete Capuder in Tatiane 
Javoršek priredbo Disneyeve pra-
vljice Ledeno kraljestvo. Predstavo 
je soblikovali še vsaj 40 odraslih. 
Vzporednice bi lahko našli tudi v 
Snežni kraljici Hansa Christiana 
Andersena. 
Preprosta pravljična zgodba iz Aren-
della prikazuje sestri Ano in Elso. 
Starejša Elsa ima prirojeno čudežno 
moč, da lahko ustvarja snežne mete-
že. Deklici  ljubita sneg in se pogosto 
igrata z izdelavo snežaka, dokler Elsa 
ne ustvari ledene dežele, ki grozi z 
uničenjem vsega. Kako se zle sile 
vpletajo v zgodbo, je dobro videti v 
živo, na predstavi. Vsi slabi nameni pa 
se izjalovijo, saj v igro vstopijo Troli in 
pojasnijo, da se urok izniči z dejanjem 
čiste ljubezni. Po vseh zapletih je to le 
čisto pravi, čisto iskreni in čisto sestr-
ski objem. Preprosto, kajne?
Kar odlikuje premiero, s katero KID 
Limbar obeležuje tudi svoje 20-letno 

delovanje in prisotnost na kulturnem 
prizorišču občine Moravče, je izbor 
igralcev, scena, ples, glasba, kostumi 
in zanimive tehnične rešitve.
Med glavnimi igralci so se tokrat po-
javila nova imena in nove priložnosti 
za igralsko nadarjene mladeniče in 
mladenke. Z malo besed in izjemnim 
obvladovanjem mimike, telesa, pro-
stora ter  smiselnosti povezave vseh 
treh komponent prav zares izvablja 
navdušenje. Sven, jelenček na ledu,  
s kopiti bi brez pomoči Krištofa in 
Olafa zmogel le popolne »špage«, 
tako pa premaga tudi ledeno nadlogo. 
Takšnih prizorov je v predstavi dovolj, 
da pritegne celovito pozornost. Mini-
malistična scena rešuje sicer majhen 
vložek v postavitev in trasportiranje, 
vendar razkošje za gledalčevo do-
mišljijo, s katero si ledeni svet lahko 
pričara čisto po svoje. Pesmi v pred-
stavi morda niso odpeli šolani glasovi, 
so jih pa peli točno in z veliko žara v 
povezavi s plesno koreografijo, ki je 
dopolnjevala vtis celote. Izdelava ko-
stumov in maske je bila domiselna. Z 
barvo je poudarjala opaznost ključnih 
igralcev. Tehnična pomoč z zvokom, 
lučjo, dimnimi efekti je predstavo 

opremila še s piko na i tako odlično, 
da so praktično vse napovedane pred-
stave razprodane.
Kar pa se je zgodilo mimogrede, je, da 
so mladim dana krila za polet v svet 
s pozitivnim sporočilom, da se da, 
da zmorejo, si želijo in hočejo svojo 
mladost plemenititi. Prostovoljno so 
svet temnih ulic, lokalov, računalnikov 
in drugih zasvojenosti zamenjali za 
neštete ure vaj, druženja, zabavnih 
prigodic med vrstniki in sprejema-
njem okvirov svobode, ki so jih določili 
ustvarjalci predstave. Morda kdo še 
zamenjuje anarhijo, v kateri lahko 
počne vsak, kar se mu zazdi, za pravo 
svobodo, katere meje so postavljene 
s svobodo drugega. Naj se zgodi še 
velikokrat, da bodo odrasli podali 
roko mladim za skupno sobivanje in 
skupne dosežke.
Vse čestitke vsakemu igralcu in 
vsem odraslim, ki ste znova pripravili 
odlično predstavo za praznični čas 
s čudovitim sporočilom – ljubezen 
zmore prav vse.

Bernarda Mal
foto: Simon Burja
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Pihalna godba Moravče na tekmovanju za pokal Vinka Štrucla
V soboto, 12. novembra 2016, je v 
Ormožu potekalo 21. tekmovanje godb 
Slovenije v zabavnem programu za 
pokal Vinka Štrucla. Na tekmovanju je 
nastopilo 17 slovenskih godb s preko 
800 godbeniki. Tudi članice in člani Pi-
halne godbe Moravče smo se udeležili 
tekmovanja in prejeli zlato plaketo.
Iz Moravč do Ormoža je kar daleč in 
tako smo se že dopoldne podali na 

pot. Vsi smo bili navdušeni, da bomo 
lahko pokazali kaj znamo, a hkrati 
vznemirjeni, kako bo vse skupaj po-
tekalo, saj udeležba na tekmovanjih 
ni ravno naša praksa. Godbe smo 
tekmovale v treh kategorijah, ki se 
navezujejo na število nastopajočih 
godbenic in godbenikov. Pihalna 
godba Moravče je nastopila v tretji 
kategoriji - kategorija nad 40 članov. 
Sprva smo skupaj z ostalimi orkestri 
tretje kategorije zaigrali tri skupne ko-
račnice, zatem pa je sledil tekmovalni 
del. Po dolgem čakanju na izvajanje 

tekmovalnega programa smo le prišli 
na vrsto. Z izvedbo smo bili zadovolj-
ni, a o uvrstitvi nismo odločali sami. 
Nastope godb je ocenjevala strokovna 
žirija, ki so jo sestavljali Emil Glavnik, 
mag. Vladimir Mustajbašić in Boštjan 
Dimnik. 
Pihalna godba Moravče je za doseže-
nih 89 % točk prejela zlato priznanje. 
Osvojenega priznanja smo se vsi člani 
zelo razveselili. To priznanje je za nas 
dokaz, da delamo dobro in še dodatna 
motivacija za delo v prihodnje. 

Tjaša Jaklin

Odlični rezultati s svetovnega prvenstva v show plesih
Ne dolgo nazaj so se članske plesalke 
jazz baleta v Slovenijo vrnile z naslo-
vom svetovnih prvakinj v malih sku-
pinah. Dekleta so se mesec kasneje 
z razširjeno ekipo podala še na eno 
mednarodno tekmovanje in tudi tam 
so dokazala, da sodijo v sam svetovni 
plesni vrh.
Minuli teden so plesalke iz Plesnega 
kluba Miki tekmovale na tradicional-
nem Svetovnem prvenstvu v show 
plesih v Riesi (Nemčija). Aktualne 
državne podprvakinje so si obetale 
še en odličen uspeh in tega s trdim 
delom tudi dosegle. Mladinska show 
formacija z naslovom ‘’Stonoga’’ je v 
konkurenci 22-ih formacij dosegla iz-
jemno 4. mesto. Prav tako je 4. mesto 
zasedla tudi članska show formacija 
‘’Krokarji’’ v konkurenci 21-ih formacij. 
Članska show mala skupina ‘’Odsev’’ 
se je tokrat zavihtela na 9. mesto. Na 
svetovnem prvenstvu so se pomerile 
tudi deklice v kategoriji otrok, in sicer 
je Ula Gerbec med 38-imi solistkami 
zasedla 17. mesto, Kaja Mencin in 

Izabela Sušnik pa sta si v kategoriji 
otroških parov priplesali 21. mesto. 
Dobrega plesalca pa seveda ni brez 
dobrega trenerja in koreografa. Za 
omenjene koreografije in treninge so 
poskrbeli Manca Čuček, Maja Sonc 
ter Jan Ravnik, ki je s svojimi inova-

tivnimi idejami in barvitimi koreogra-
fijami poskrbel za čudovite rezultate. 
Z nastopom je bil izjemno zadovoljen 
in ponosen na plesalke, saj so res od-
plesale tako, kot še nikoli do zdaj. Od 
sebe so dale vse, kar so znale in tako 
dosegle tudi zavidljiv uspeh.

17december 2016



S šolo za šolo

Poleg trenerjev pa izjemno vlogo 
igrajo tudi starši plesalcev, ki skrbijo 
za vzpodbudo in podporo otrokom, 
v težkih in dobrih trenutkih. Brez njih 
in trenerjev plesalci ne bi bili takšni, 
kot so, in vse to jih naredi iz treninga 
v trening še boljše. Trener Jan se v 
decembru od naše ekipe žal posla-

vlja, saj odhaja v ZDA na svojo novo 
plesno pot. Pri tem mu želimo veliko 
uspeha in sreče. Prav tako pa se tudi 
naše jazz plesalke v decembru od-
pravljajo še na zadnjo mednarodno 
tekmo, in sicer se bodo udeležile 
evropskega prvenstva na Poljskem, 
kjer smo prepričani, da bodo upravi-

čile svoj naslov svetovnih prvakinj.
Plesalcem, trenerjem in staršem česti-
tamo za čudovite uspehe in jim želimo 
še veliko lepih plesnih trenutkov tudi 
v prihodnje! 

Tjaša Derstvenšek

Osnovna šola Jurija Vege Moravče razpisuje
3. decembra, na rojstni dan dr. Franceta Prešerna,

TEKMOVANJE V LEPOPISU 2016/17
ZA PREŠERN(OV)O PERO

V tekmovanju sodelujejo učenci Osnovne šole Jurija Vege Moravče od 1. do 9. razreda in odrasli tekmovalci, 
predstavniki društev v občini Moravče.
Tekmovanje poteka v ločenih kategorijah za moške  in ženske.
Priprave na tekmovanje za učence se začnejo v ponedeljek, 12. decembra 2016. 
Priprave in seznanitev s tekmovanjem za predsednike društev in tekmovalce iz društev Osnovna šola Jurija Vege 
organizira skupno srečanje v četrtek, 10. 1. 2017, ob 18.00 uri v prostorih šole.

Tekmovanje bo potekalo v četrtek, 2. februarja.
Na tekmovanju tekmovalci prepišejo pesem dr. Franceta Prešerna ter tvorijo krajše avtorsko besedilo. Izdelajo 
okrašeno prvo črko zapisa.
Izdelki bodo javno razstavljeni ob kulturnem prazniku in izdani v elektronski knjigi. 
Javna podelitev Prešern(ov)ih peres, priznanja z obrazložitvijo in simbolne nagrade bodo podeljena na prireditvi 
ob slovenskem kulturnem prazniku.
Moravče, 3. december 2016                                            Nuša Pohlin Schwarzbartl, spec.,  ravnateljica   

Društva, od katerih smo našli podatke na spletni strani Občine Moravče, so prejela celotni razpis in prijavnico po e-pošti ali po pošti. 
V primeru, da katero od društev ni bilo povabljeno in si želi sodelovati, naj to sporoči v tajništvo šole na tel. 7231 003. Celoten razpis 
in prijavnica sta objavljena tudi na spletni strani šole.

Tradicionalni slovenski zajtrk na OŠ Moravče

V petek, 18. 11. 2016, sta se na mo-
ravški šoli cedila med in mleko - dobe-
sedno. Kot vsako leto smo tudi letos 
izvedli dan slovenske hrane, zato smo 
začeli z najpomembnejšim obrokom 
v dnevu, zajtrkom.
Tradicionalni zajtrk na naši osnovni 
šoli v Moravčah je vseboval domači 
kruh, ki sta ga spekli Mimi Brodar in 
Marija Korošec iz moke iz Mlina Rotar; 

sladek med, ki so nam ga podarili mo-
ravški čebelarji; maslo iz mlekarstva 
Podjed; mleko, ki nam je priskrbela 
kmetija Peterka (po domače Pr’ Mar-
tnač) ter jabolka kmetije Pr`Matčk. 
Za začetek smo v razredu očistili šol-
ske klopi in jih olepšali s prtički. Nato 
pa smo si na kruh namazali med in 
maslo in si nalili skodelico toplega 
mleka ter v miru pojedli. Po končanem 

obroku si je vsak privoščil še sladko ja-
bolko. Učenci  ki so ostali na šoli, so se 
posvečali peki piškotov, medenjakov, 
muffinov in kruha, sedmošolci pa so 
delali tudi sveže iztisnjen jabolčni sok. 
Šestošolci so si ogledali čebelnjak go-
spe Irene Urbanija nato pa so še sami 
risali panjske končnice. Petošolci so 
obiskali Ekološko kmetijo Bregar, kjer 
so spoznavali značilnosti in prednosti 
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Z učenci likovnega snovanja smo v 
lanskem šolskem letu sodelovali na 
mednarodnem likovnem natečaju 
» Na Odru« ki ga je organizirala OŠ 
Marije Vere Kamnik. Poleg Slovenije 
so sodelovale  še šole iz Makedoni-
je, Nemčije, Španije in Švice. Naša 
učenka Bina Grošelj je v kategoriji 2. 
triade dosegla izvrstno zlato prizna-
nje za svojo slikovito sliko, narejeno 
s flomastrom in oblikovano kot 3d 
sliko s kartonom.
Čestitamo!

Mentorica Inge Ivartnik

ekološkega kmetovanja ter poskusili 
njihove dobrote. Tretješolce pa sta kar 
v šoli obiskala gospod in gospa Tič iz 

kmetije Pr`Matčk ter jim predstavila 
delo v sadovnjaku. 
Po prvem delu dejavnosti smo med 

glavnim odmorom na hodniku dobili 
tudi zdrave prigrizke: sadno-zelenjav-
ni krožnik, oreščke, bananino mleko 
in domač borovničev jogurt. Vse to 
smo že v zgodnjih jutranjih urah začeli 
pripravljati MEPI-jevci. 
Devetošolci smo nato ugotavljali 
količino sladkorja v sladkih pijačah 
in izdelali plakate, na katere smo 
nalepili plastenke in v vrečke nasuli 
toliko sladkorja, kolikor ga je v pijači. 
Nad količino smo bili še sami nadvse 
presenečeni. 
Ker se zavedamo, da zdravje ni le v 
zdravi in dobri hrani, smo dan na-
daljevali s športnimi aktivnostmi v 
telovadnici.
 Na koncu dneva, je vsak v razredu po-
vedal kaj mu je bilo najbolj všeč in kaj 
ga je motilo. Prišli smo do ugotovitve, 
da bi zajtrk lahko večkrat ponovili, ker 
nam je dal veliko energije za ves pre-
ostanek dneva, z dejavnostmi, ki so 
sledile pa smo se vsi veliko naučili.

MEPI prostovoljci za promocijo 
zdravja na šoli

Zlato priznanje 
za Bino

Pripadnost, spoštovanje in 
sodelovanje

Želimo si, da se učenci na OŠ Jurija Vege in POŠ Vrhpolje dobro počutijo. 
Če bomo vsi stremeli k vrednotam, naštetim v naslovu, nam bo zagotovo 
uspelo. 
Da bi razumeli pomen pripadnosti skupnosti, ki jo sestavljajo vsi učenci na 
šoli, smo za prvošolce 24. novembra, pripravili kratko prireditev.
Dramska skupina z Marijo Gotar je pripravila igrico Marsovci, v kateri so 
predstavili pomen prijateljstva in sprejetosti. Šolska glasbena skupina je 
program obogatila s Kekčevo pesmijo, Srečo na vrvici ter šolsko himno. 
Program so povezovali predsednica Šolske skupnosti, Špela Urankar; 
Manca Urankar in Kristjan Trdin.  Učence in tudi njihove učiteljice, ki so 
zaslužne za velik trud z našimi najmlajšimi, je še posebej nagovorila ga. 
ravnateljica.
Vsi prvošolci so v spomin na ta dan prejeli simbolična darila ter se poslad-
kali s slastnimi ježki.

Mentorici Šolske skupnosti: 
Martina Razoršek in Alenka Košir
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Sveti Miklavž je obiskal tudi Vrhpoljce

Tudi letos je miklavževanje pripravi-
la dramska skupina KUD Vrhpolje. 
Dramsko igrico, ki se odigra pred ob-
daritvijo otrok, pa že nekaj let zapored 
pripravijo otroci POŠ Vrhpolje. Kar 16 
otrok je sodelovalo v igrici Moj dežnik  
je lahko balon.
Po ogledu predstave smo se preselili 
na dvorišče pred gasilskim domom 
oz. šolo.
Nato je prišel Miklavž s spremstvom, 

ki so ga otroci po programu sami 
poklicali. Nagovoril jih je, potem pa 
razdelil darila.
Pri darilih s svojim prispevkom dram-
ski skupini pomagajo Občina Mo-
ravče, Krajevna skupnost Vrhpolje, 
Kmetija Pr’Matčk in starši obdarjenih 
otrok. 
Vedno pa je z nami tudi Gasilsko 
društvo, saj se miklavževanje odvija 
v prostorih gasilskega doma.

Povabljenih je bilo preko 90 otrok. 
Prišlo in obdarjenih pa je bilo nekaj 
manj. Darila so bila različna, saj se 
dramska skupina trudi, da so le-ta 
vsako leto drugačna. Poleg jabolk in 
sladkih grižljajev je v vrečki vedno tudi 
nekaj, kar otrokom ostane, ko sladkarij 
ni več. Včasih so to otroške knjižice, 
sestavljanke, pobarvanke, družabne 
igre, zgoščenke z glasbo...

Natalija Brodar

Novoletni bazar v vrtcu
V torek, 29. 11. 2016, je v vrtcu Voj-
ke Napokoj, nasproti OŠ Jurija Vege 
Moravče, potekal novoletni bazar. Ob 
pričetku je zbrane nagovorila vodja 
vrtca, ga. Branka Peterlin in sledil je 
kratek kulturni program. Zbor vzgoji-
teljev se je predstavil z nekaj hiti vese-
lega decembra. Praznično vzdušje je 
popestril tudi lepo ubrani hišni band. 
Starši, otroci in ostali obiskovalci so 
lahko izbirali med zanimivimi, izvirnimi 
izdelki. Izpod rok vzgojiteljev in otrok 
so nastale lepe voščilnice, adventni 
venčki, aranžmaji, obeski, hranilniki, 
svečniki, darilne škatle, dišeča na-
ravna mila, sladki domači piškoti … 
Praznični bazar je še dodatno začinil 
srečelov, ki so ga najbolj težko pri-
čakali otroci. Obiskovalci so izbirali 
med izdelki, sproščeno kramljali in 
prav gotovo vsi našli nekaj prijetne-
ga za popestritev svojega doma ali 
nekaj, kar bo nekomu polepšalo dan. 

Obiskovalci so svoje prispevke name-
nili šolskemu skladu, za kar se vam 
zaposleni še enkrat zahvaljujemo. 
Novoletni bazar je bil krasen uvod v 

praznični december. Želimo vam ve-
sele prihajajoče praznike in v novem 
letu obilo dobre volje.

Tjaša Jaklin

Pester mesec november v skupini Pikapolone

Mesec november je eko mesec. 
Preko raznovrstnih aktivnosti smo 
spoznali kako ravnati z odpadki, jih 
pravilno razvrščati ter spoznali, da 
lahko odpadno embalažo uporabimo 
tudi za ustvarjanje, igro. Ogledali smo 
si tudi kako poteka odvoz odpadkov 
in recikliranje. Obiskal nas je Grini 
(maskota podjetja Prodnik), nas poz-
dravil in tudi on pozval k pravilnemu 
ravnanju z odpadki. Nato smo skupaj z 
Grinijem iz odpadne embalaže izdelali 
adventni koledar. Poudarili smo, da 
je skrb za naše okolje in zdravje zelo 
pomembna.
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Za nas, Pikapolone, ni bil mesec no-
vember pomemben le z ekološkega 
vidika, temveč je bil tudi zelo pester v 
smislu pomembnih dogodkov. Odpra-
vili smo se na izlet v kreativno otroško 
mesto Minicity Ljubljana, pripravljali 
smo se na novoletni bazar in projekt 
Tradicionalni slovenski zajtrk. V ta 
namen smo se pogovorili o lokalni pri-
delavi hrane, si ogledali slikanice s to 
tematiko in se naučili pesem Čebelar 
(L. Slak) ter deklamacijo Tri čebele (A. 

Štefan). V petek, 18. 11. 2016, ko je po 
vseh vrtcih in šolah po Sloveniji pote-
kal tradicionalni slovenski zajtrk, smo 
na zajtrku gostili lokalne pridelovalce 
hrane, go. Renato Tič Luznar in g. Mar-
jana Kofola, predstavnika čebelarjev 
ter go. ravnateljico Nušo Pohlin Sch-
warzbartl, go. pomočnico ravnateljice 
Terezijo Juvan in g. župana Martina 
Rebolja s soprogo. Na tem mestu bi 
se vsem, ki so prispevali in sodelovali 
pri projektu najlepše zahvalila.

Ob koncu meseca smo se aktivno 
začeli pripravljati na novoletni bazar. 
Preizkusili smo se v peki piškotov, 
ustvarjali in izdelali dekoracijo za 
okna, izdelali okraske za smrečico v 
avli vrtca in bili priča slavnostnemu 
prižigu lučk na smrečici.
Mi se že veselimo prijetnega decem-
brskega vzdušja in vas lepo pozdra-
vljamo!

Tjaša Jaklin

Po dobro energijo na Kurešček
V soboto, 26. 11. 2016, smo se pod 
okriljem planinskega društva Moravče 
odpravili na pohod na Kurešček.
Na pot se je odpravilo 22 pohodni-
kov. Na izhodiščni točki Zapotok smo 
pričeli z rahlo hojo, ki je spodbudila 
pogovor med udeleženimi. Hitro 
smo prispeli do točk, ki jih obiskujejo 
množice zaradi njihovih zdravilnih 
energijskih moči. Dotaknili smo se 
Marijinega kamna, zaprli oči in se 
skušali naužiti energij, ki so nam bile 
dane. Občutili smo sproščenost in 
veselo smo se podali naprej po zložni 
poti in hitro prispeli na vrh. Rahli spust 
do gostišča, kjer smo se okrepčali, je 
izzval prisotne za kovanje naslednjih 
podvigov.
Krepčilo v topli koči je bilo prijetno, 
toda pot je bilo potrebno nadaljevati. 
Da se nismo vračali po isti poti nazaj, 
smo tokrat odšli po drugi, ki nas je 
peljala mimo zanimivega zeliščnega 
vrta. Kljub temu, da v meglenem in 
mrzlem dnevu na vrtu ni bilo cveto-

čih rastlin, so otroci povezali palice 
v »kačo« in samoiniciativno prebirali 
tablo za tablo, ki so postavljene okoli 
vrtička.
Zadovoljni smo se vrnili do mesta, 
kjer nas je čakal avtobus in tam smo 
si izmenjali ideje, kam bomo odšli 
drugič.

KAM?  
26. 12. 2016 se nam lahko pri-• 
družite na nočnem pohodu (z 
lučkami na Ušte),
6. 1. 2017 pa na tradicionalni • 
nočni pohod okoli Gradiškega 
jezera.

Anka Ropret

Zima ni ovira za naše nogometaše
Kljub nizkim temperaturam naši no-
gometaši ne počivajo. Selekcije U9, 
U11 in U15 se udeležujejo zimskih lig, 
ostale selekcije pa pridno trenirajo v 
telovadnici OŠ Jurija Vege, nekatere 
pa se bodo udeležile tudi prihajajočih 
turnirjev. Tudi naša dekleta se bodo 
udeležila zimske lige, katere bo or-
ganizator NK Brinje, vendar o tem v 
naslednjem prispevku. 
Selekcija U9 in U11 v zimskem času 
tekmujeta v športnem centru Triglav 
Ljubljana. Ekipa do devet let je odi-
grala 6 krogov tekmovanja zimske 
lige in z odigranih srečanj iztržila 5 
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točk. Ekipa do 11 let pa je odigrala 
štiri srečanja in je trenutno z sedmi-
mi točkami uvrščena na visokem 5. 
mestu med dvanajstimi prijavljenimi 
ekipami.
Starejši dečki U15 pa zimsko ligo 

igrajo v športnem parku Radomlje. 
Naši igralci so do prispevka odigrali 
dve tekmi. Prvo tekmo proti ekipi 
Sava Kranj so odigrali z neodločenim 
izidom, na drugi tekmi proti vrstnikom 
z Vira pa so tekmo zmagali z visokim 

rezultatom 8:0.
Še vedno pa ste vabljeni vsi ljubitelji 
nogometa, da se pridružite našim 
nogometašem. Več informacij o vpisu 
na tel. 070 559 405.

B.B.

2. izredna skupščina NK Termit Moravče
2. izredna skupščina NK Termit 
Moravče, se je po ugotovitvi sklep-
čnosti vseh prisotnih, pričela ob 
19. uri in 15 minut. Prisotnih je bilo 
26 oseb, od tega 6 oseb upravnega 
odbora, 12 članov kluba in 6 zuna-
njih oseb.
Predsednik NK Termit Moravče, 
Stjepanović Đorđo, je v uvodnem na-
govoru obrazložil namen sklicevanja 
2.izredne skupščine. V nadaljevanju 
uvodnega nagovora, je na kratko po-
ročal o svojem seznanjanju z vsemi 
podatki in delovanjem našega kluba 
ter izrazil svoja pričakovanja pri iz-
boljšavi same klubske organizacije in 
s tem tudi bistveno boljše delovanje 
nogometnega kluba.
Po izvolitvi delovnega predsedstva 
(g.M.Tandler predsedujoči, zapisnikar 
g.B.Bibič, dva overitelja župan občine 
Moravče g. M.Rebolj in g.M.Zalar) se 
je skupščina nadaljevala po dnevnem 
redu.
Predstavljen je bil novi statut kluba, ki 
je bil potrjen s strani vseh prisotnih. Po 
razrešitvi vseh dosedanjih odborov, 
je sledila izvolitev novega upravnega 
odbora, disciplinske komisije in oseb 
s posebnimi zadolžitvami.
V upravni odbor so bili soglasno 
izvoljeni g.Stjepanović Đ., g,Tandler 
M., g,Rebolj M., g.Per F. in g.Zalar M. 
Predsedujoči skupščine in predsednik 

kluba sta tudi poudarila, da so še 
vedno odprte možnosti za dodatne 
člane upravnega odbora, saj slednji 
po statutu lahko vsebuje do deset 
članov.
V disciplinsko komisijo so bili sogla-
sno izvoljeni g. Koprivšek M., ga. Rus 
T. in g. Mihalinec M.
Za organe s posebnimi zadolžitvami 
v klubu so bile soglasno izglasovane 
osebe: sekretar g. Bizilj T., administra-
tor g. Bibič B., blagajnik g. Gabršek J., 
ekonom ga. Bibič I., vodja mladinske-
ga pogona g. Ravnikar F. in odgovorni 
za vzdrževanje igrišča ter okolice g. 
Klopčič D.

Pod točko razno smo se dotaknili 
razne problematike nogometnega 
kluba. Kot prvi , nam je župan občine 
Moravče, g. Rebolj Martin predstavil 
proračunske načrte, ki se dotikajo 
tudi prostorske problematike našega 
kluba. V nadaljevanju je predsednik 
kluba, g. Stjepanovič, delno prikazal 
spremembe in načrte, ki bodo pripo-
mogli k še boljšemu delovanju našega 
kluba in se dotaknil tudi socialnih 
problemov znotraj naših članov in 
staršev slednjih.
2.izredna skupščina je bila končana 
ob 21.00.

BB

Intervju z novim predsednikom NK Termit Moravče
Stjepanović Đorđom

13. oktobra 2016 ste bili na izredni 
skupščini NK Termit Moravče izvoljeni 
za novega predsednika kluba. Se nam 
lahko malo bolje predstavite, morda kra-
tek življenjepis, vaše športne izkušnje 
oziroma kariera….?
Svoje prve nogometne korake sem 
naredil v NK Domžale, leta 1985. 
Že po mesecu treninga me je trener 
postavil za vratarja in potem sem v 

golu nadaljeval  športno pot skozi vse 
selekcije kluba. Za člansko ekipo sem 
začel branit pri 17 letih (1992), takrat 
so Domžale nastopale v 2. slovenski 
ligi. Nogometno kariero sem končal po 
5. letih, zaradi poškodbe. Takrat sem 
dal nogomet popolnoma na stranski 
tir in se posvečal svoji mladi družini in 
poklicni karieri. Zaposlen sem na Mer-
kur zavarovalnici kot področni vodja 

prodaje. Pred 4. leti sem se z ženo He-
leno in 4. otroci (Marko, Monika, Luka 
in Aleksej), preselil v Moravče. Tukaj 
sem ponovno dobil stik z nogometom, 
saj sta starejša otroka začela trenirati 
v NK Termit Moravče. V tem času sem 
srečal znance s katerimi sem včasih 
skupaj igral nogomet. Spoznal sem pa 
tudi nove ljudi povezane z moravškim 
nogometom. Nogomet je postal spet del 
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Šport

mojega življenja in letos sem po dolgih 
letih premora tudi začel trenirat pri 
veteranski ekipi.
Kaj vas je pravzaprav prepričalo, da ste 
sprejeli funkcijo predsednika nogome-
tnega kluba?
Kot sem omenil že prej, sem se začel 
družiti z ljudmi, ki nas povezuje nogo-
met in vse več časa sem preživljal na 
raznih tekmah in treningih. Klub je po-
treboval novega predsednika in glede 
na moje nogometno znanje in poslovno 
kariero naj bi bil jaz primeren za to 
funkcijo. Po dolgem premišljevanju (6 
mesecev), sem pristal. Eden od glavnih 
razlogov pa je ljubezen do nogometa. 
Za vami je že dober mesec predsedova-
nja in ste se z dosedanjem delovanjem 
kluba verjetno že malo seznanili. Kakšne 
so vaše prve ugotovitve, oziroma kako 
ste bili zadovoljni z dosedanjem delova-
njem kluba? 
Res je, v tem času sem spoznal delova-
nje kluba in ugotovil, da je kar nekaj 
ljudi, za katere lahko rečem, živijo 
za nogomet. Klub ima 10 selekcij in 
verjemite, to ni malo dela, da vsa or-
ganizacija deluje. Od priprave igralne 
površine, administracije, organizacije 
treningov in tekem in še bi lahko našte-
val. Pohvala ekipi, ki je do zdaj vse to 
vodila in seveda pohvala tudi staršem, 
ki so pomagali pri prevozih na tekme, 
pripravi malic za naše otrok, ter seveda 
pri spodbujanju s tribun. 
Sklicali ste tudi 2. izredno skupščino, 
kjer je bilo izvoljeno novo delovno vod-
stvo in člani s posebnimi zadolžitvami. 
S kakšnim namenom, oziroma kaj od 
novega vodstva in ostalih organov pri-
čakujete?
V klubu je ogromno dela in temu pri-
merno sem tudi sestavil ekipo in raz-
delil zadolžitve za posameznike. Pred 
tem sem se z vsakim pogovoril in jim 

predstavil idejo kako bo klub organizi-
ran in kako bo deloval. Bistvo vsega je, 
da vsak opravi svojo nalogo za katero 
je zadolžen. Pričakujem resnost, korek-
tnost, poštenost, odgovornost, odprto 
komunikacijo in potrpežljivost.
Klub ima pod svojim okriljem preko 
150 članov, kar zahteva tudi precejšnji 
zalogaj finančnih sredstev za omogoča-
nje nakupa opreme, treningov in tekmo-
vanj naših nogometašev ter seveda tudi 
nujna sredstva za vzdrževanje športnih 
površin. Je podpore s strani sponzorjev 
dovolj?
Največja podpora prihaja s strani 
Občine Moravče ter podjetja Termit 
d.d., nekaj je še manjših sponzorjev 
ter podpora staršev. Mislim pa, da bo 
v prihodnosti prišlo do pozitivne spre-
membe na področju podpore, saj je na 
našem območju kar nekaj podjetnikov 
kateri so pripravljeni pomagati.
Občina Moravče in podjetje Termit d,d, 
sta bila poleg manjših sponzorjev, naj-

večja podpornika kluba. Ste z slednjima 
že stopili v kontakt?
Z Občino Moravče smo začeli zelo lepo 
sodelovati, opravljeno je bilo kar nekaj 
pogovorov. Tudi s podjetjem Termit 
d.d. je bil narejen prvi kontakt, mislim 
pa, da bomo po novem letu nadaljevali 
s pogovorom. 
Kaj pa manjši sponzorji?
Trenutno ne, ker je bilo enostavno 
premalo časa, da bi se zdaj posvetil 
sponzorjem. V načrtu je, da se bom z 
mesecem januarjem več posvetil njim 
osebno.
Veliko otrok vašega kluba obiskuje tudi 
ure verouka naše župnije. Ste morda kaj 
kontaktirali tudi  z g. župnikom?
To je bilo res prijetno srečanje. Pogo-
vor je potekal, kako pomembno je, da 
naši otroci poleg vseh obveznosti, ki 
jih imajo, namenijo tudi nekaj svojega 
časa za športne aktivnosti.
Veliko bolj pomembno je, da se otroci 
po šoli in učenju sprostijo na igrišču 
in ne ob računalnikih, televiziji ali 
mobitelih. 
Vse večja problematika je tudi prostor-
ska stiska kluba, saj interes za nogomet 
iz leta v leto narašča, število članov pa 
se povečuje. Se v prihodnosti morda 
obetajo kakšne rešitve?
O problematiki glede prostorske stiske, 
sem se pogovarjal z g. županom. Nekaj 
rešitev se pripravlja. Ker pogovori še 
potekajo, bi to temo preložil na kdaj 
drugič, ko bodo rešitve dokončno 
potrjene.
Vrnimo se še malo na samo delovanje 
kluba. Klub ima 10 starostnih selekcij, ki 
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jih vodijo trenerji usposobljeni pri DNTS 
(društvo nogometnih trenerjev Sloveni-
je). Ste z delom trenerjev zadovoljni?
Lahko rečem, da je še kar nekaj pro-
stora za izboljšavo delovana trenerjev. 
Tukaj mislim na dodatna izobraževa-
nja in nadgradnjo trenutnega znanja. 
Opažam tudi preobremenjenost po-
sameznih trenerjev, saj trenirajo več 
kot eno selekcijo in se ne morejo vsaki 
selekciji posvetiti 100%. V načrtu za 
prihodnost je, da ima vsaka selekcija 
svojega trenerja.  
Kaj pa z dosežki naših nogometašev? 
Ste zadovoljni tudi z napredkom mlajših 
nogometašev?
Mislim, da bi bili dosežki z malo več 

sreče boljši. Ene selekcije so v zgor-
njem delu lestvice, ene v spodnjem. 
Imamo pa jesenskega prvaka in to je 
selekcija veteranov.
Veseli me, da smo letos prvič name-
nili tudi možnost treniranja našim 
najmlajšim od 5 let do 7 let.  Z resnim 
delom, organiziranostjo in načrtom 
lahko v prihodnosti trenutne dosežke 
izboljšamo.
Zelo veliko zanimanje zadnja leta je tudi 
za ženski nogomet. Tudi v vašem klubu 
imate selekcijo deklet, ki se prav tako 
udeležuje raznih tekmovanj. Kakšno je 
vaše mnenje o ženskem nogometu?
Ker vem, da marsikateri večji klub 
nima selekcije deklet, sem prav po-

nosen na to, da jo naš klub ima. V 
prihodnje bomo delali na tem, da se še 
poveča število članic našega kluba. 
In še na kratko? Kakšna je vaša vizija 
nogometnega kluba Termit Moravče?
Povečat število članov v vsaki selekciji, 
obdržat trenutno vse selekcije,  dodati 
še eno selekcijo deklet, uvrstitev član-
ske selekcije v 3. slovensko ligo, da 
selekcija veteranov ostane na vrhu. 
Ureditev novih slačilnic, tribun in 
pomožnega igrišča. 

Zahvaljujemo se za vaše odgovore in 
vam želimo uspešno vodenje nogome-
tnega kluba.

BB

Zabavna košarka z igralci Helios Suns v Športni dvorani 
Domžale

Ob 12. uri so v  nedeljo  11.12.2016  
v Športni dvorani Domžale, državni 
prvaki Helios Suns poskrbeli za nepo-
zabno štiriurno košarkarsko izkušnjo 
otrokom iz družin, ki izvajajo rejniško 
dejavnost in otrokom iz socialno 
šibkih družin. Z njimi so bili mladi 
prostovoljci iz Dneva odprtih src, ki 
so skrbeli za organizacijo in pazili na 
drobne pozornosti do otrok. Otroci so 
uživali v učenju košarkarskih vragolij, 
igranju košarke in plesu z navijačica-
mi Leades dance team. Skupaj so na 
zabaven in zdrav način dobili vpogled 
v lepe strani košarke in marsikateri 
tudi navdušenje za udejstvovanje v 
košarkarski igri. 
Organizatorji so poskrbeli tudi za hra-
no in pijačo, ob koncu pa so vsi prejeli 
polne darilne vrečke.
V Centru za socialno delo Domžale 
se v imenu vseh otrok zahvaljujemo 

igralcem Helios Suns, Leades dance 
team in organizatorki Nini Zajc ter pro-
stovoljcem iz Dneva odprtih src, ki so 
srčno in odgovorno prispevali k izved-
bi tega športno zabavnega dogodka 
in omogočili otrokom in mladim lepe 
izkušnje za življenje.

Prav tako hvala donatorjema LPP in 
Frizerskemu salonu Mark Oblak, ki 
sta s svojimi prispevki pomagala pri 
izvedbi dobrodelnega projekta.

Marta Tomec, univ.dipl.soc.del.

60  let Zveze diabetikov Slovenije in 30 let Društva 
diabetikov Domžale 

Domžale so bile 13. novembra 2016 
središče slovenskih sladkornih bolni-
kov, ki so v našem mestu obeležili 14. 
november – svetovni dan  sladkorne 
bolezni ter ga povezali kar z dvema 
jubilejema: 60-letnico organizirane-
ga delovanja sladkornih bolnikov v 
Sloveniji ter 30-letnico uspešnega 
dela domžalskega društva, katerega 
člani so tudi občani Občine Moravče.  

Častni pokrovitelj vseslovenskega 
srečanja je bil Borut Pahor, predsednik 
države. S tem, da je bila organizacija 
in izvedba slovesnosti zaupana dom-
žalskemu društvu, je še en dokaz 
njegovega uspešnega dela na tem 
področju, ki traja že 30 let. 
Med številnimi gosti so bili župani 
vseh občin, ki jih s svojo dejavnostjo 
pokriva Društvo diabetikov Dom-

žale: Domžale, Lukovica, Mengeš, 
Moravče in Trzin, prisrčno je bila 
pozdravljena predsednica Evropske-
ga združenja diabetikov dr. Zekiye 
Sehnaz Karadeniz, ki je jubilantom 
čestitala in pohvalila njihovo dejav-
nost, prisluhnili smo govoru Petra 
Miklavčiča, predsednika Zveze dru-
štev diabetikov Slovenije, prisotnim 
je zaželel dobrodošlico Brane Peterka, 
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predsednik domžalskega društva ter 
predstavil bogato društveno dejav-
nost, o uresničevanju Nacionalnega 
programa na tem področju je govorila 
predstavnica Ministrstva za zdravstvo  
dr. Vesna Kersnik Petrič, ki je na kratko 
predstavila vlogo ministrstva in uspe-
he,  pohvalila sodelovanje z društvi in 
zvezo ter ob čestitki za jubilej zaželela, 
da bi bila s skupnimi prizadevanji 
sladkorna bolezen čez 60 let obvla-
dljiva. Prisotne je pozdravil tudi Toni 
Dragar, župan Občine Domžale, ter 
jim zaželel dobrodošlico. Pohvalil je 
domžalsko društvo, se jim zahvalil za 
dobro sodelovanje ter skrb in pomoč 
Predsednik Brane Peterka je v imenu 
Društva diabetikov Domžale za dolgo-
letno prizadevno delo izročil priznanja 
dr. Bredi Kokalj Limbek, Anici Cotman 
Anžič in Anici Kvas, slednja je postala 
častna članica društva, priznanja pa je 
podelila tudi zveza. 
V kulturnem programu so ob Godbi 

Domžale sodelovali: Eva Černe, Boris 
Kopitar, Folklorna skupina Moravče, 
pevski zbor in glasbeniki iz Glasbene 
šole Domžale, Mama Manka ter Ljud-
ske pevke KD Domžale, prireditev pa 
je odlično vodil Borut Veselko. 
Osnovni moto praznovanja 30-letni-

ce Društva diabetikov Domžale in 
60-letnice Zveze društev diabetikov 
Slovenije v Domžalah je potekal v 
pregledu resnično uspešnega dela, 
predvsem pa v želji: Živeti (po)polno 
tudi s sladkorno boleznijo.

V.  

DLG Tisa Domžale pri Smrtnikovih na obisku v Železni Kapli

Gozd je že dobil tisoče različnih barv 
in rast lesa se za letos počasi upoča-
snjuje. Za gozdarje pa se začne to 
obdobje intenzivnega dela v gozdu. 
Tudi v Društvu lastnikov gozdov Tisa 
Domžale se tega močno zavedamo in 
poskušamo na več načinov pomagati 
lastnikom gozdov k bolj varnemu in 
učinkovitemu delu v gozdu. Svetuje-
mo pri gospodarjenju in udeležujemo 
se raznih strokovnih ekskurzij. Obe-
nem pa še radi združimo prijetno s 
koristnim in si ogledamo še kakšno 
zanimivost.
Letošnja ekskurzija je bila malo dru-
gačna a toliko bolj zanimiva. Odzvali 
smo se povabilu gozdarskega kolega 
iz Avstrijske Koroške ing. Zdravka 
Smrtnika, da bolje spoznamo delo-
vanje gozdarstva v Avstriji. Tema nas 
je zelo zanimala in z velikim veseljem 
smo se odzvali njegovemu povabilu. 
Naša gostitelja sta bila brata Smr-
tnik, Zdravko in Franc Jožef. Ja prav 
ste prebrali, to sta tista dva fanta od 
petih bratov, ki sestavljajo legendarni 
pevski kvintet bratov Smrtnik iz Kort 
na Obirskem. Smrtniki veljajo za 
velike slovenske domoljube in zelo 
dobre gostitelje. To smo seveda tudi 
občutili na lastni koži. Ob prihodu iz 
Slovenije čez Jezerski vrh v Železno 
Kaplo nas je toplo sprejel Franc Jožef, 

ki je že drugi mandat prvi dvojezični 
župan v Železni Kapli na Avstrijskem 
Koroškem. Pred občinsko izpostavo 
nas je lepo nagovoril in opisal zelo po-
droben oris občine, ljudi na Koroškem 
in primere dobrih praks njihovega 
gospodarstva. Sam je namreč tudi 
velik posestnik gozda, zato nam je do-
dobra razjasnil njihovo gospodarjenje 
in za to potrebno birokracijo v javnih 
ustanovah. Vse nas zbrane je povabil 
na jutranjo kavo in skoraj z vsakim 

spregovoril še kakšno besedo. Nato se 
nam je pridružil njegov brat, gozdarski 
inženir Zdravko. Zaposlen je v gozdar-
skem podjetju WWG Kärnten, kjer se 
ukvarjajo z gozdarskim inženiringom 
na področju celotne Koroške. Njihov 
spekter zajema celotno upravljanje 
z gozdom. Nudijo gozdarsko načr-
tovanje, izbirajo drevesa za posek, 
ukvarjajo se z sečnjo in spravilom 
lesa ter vršijo tudi sam odkup hlodo-
vine. Z Zdravkom smo se odpeljali na 
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Obirsko, kjer smo si ogledal njihovo 
gospodarjenje z gozdom. Veliko smo 
izvedeli od njega, ter ga kar zasipali 
z vprašanji vezanih na gozd in tudi o 
lovstvu. Namreč brata smrtnik imata 
svoje lovišče in vzgajata eno najlepših 
prostih divjadi na svojem območju. 
Spoznali smo, da je gospodarjenje in 
organiziranost gozdarstva v Avstriji 
bistveno drugačna kot pri nas in da 
moramo še veliko delati na povezo-
vanju lastnikov gozdov. Gostitelju 
smo se lepo zahvalili za voden ogled 
in obsežno predstavitev njihovega 
gospodarjenja. Sledila je vožnja nazaj 
v Železno Kaplo, kjer nas je pri farni 
cerkvi pričakal domači župnik. Na 

kratko nam je predstavil faro in njene 
ljudi. Seveda je tudi on govoril odlično 
slovensko besedo, kar da vedeti da se 
še kako govori v teh krajih slovensko. 
Po ogledu cerkve in njene okolice 
pa je sledil še ogled Obirskih jam. Z 
avtobusom smo se peljali pod vznožje 
mogočnega Obirja do vhoda v jamo 
na nadmorski višini 1000m. Pridružila 
se nam je slovenska vodička in nas 
sprva popeljala po rovih nekdanjega 
rudnika železa. Ti rovi so se spremenili 
v prečudovit jamski svet poln kapni-
kov in čudes narave. Jama ima zelo 
lepo urejeno turistično zavarovano 
pot in lokacije opremljene s poučni-
mi filmskimi animacijami. Po ogledu 

jame smo se odpravili nazaj proti 
mejnemu prehodu.  Na Jezerskem pa 
smo zaključili ekskurzijo v prijetnem 
ambientu kmečkega turizma z okusno 
večerjo.
Glede na to, da smo bili streljaj od 
Slovenske meje na ekskurziji, smo 
videli veliko drugačnih metod gospo-
darjenja z gozdom. Domov smo prišli 
z povsem novimi pogledi na upra-
vljanje z gozdovi v Avstriji in si med 
seboj izmenjali različna mnenja glede 
našega slovenskega gospodarjenja. 
Veseli smo bili povabila in sklenili, da 
se še kdaj vrnemo k našim severnim 
gozdarskim kolegom na obisk.

Blaž Križnar dipl. ing. gozd.

Izlet OZVV Moravče v Maribor novembra 2016
Območno združenje veteranov Slove-
nije - Moravče je v mesecu novembru 
organizirajo voden strokovni izlet v 
Štajersko prestolnico. Naš namen je 
bil ogled vojaškega muzeja. 
Muzej Slovenske vojske se nahaja v 
centru vojaških šol Maribor. Pred prvo 
svetovno vojno je objekt služil kot 
kadetnica Avstro ogrske monarhije. 
Med drugo svetovno vojno pa je služil 
nemškemu okupatorju kot vojašnica 
in glavni sedež vojaškega poveljstva 
v Mariboru. Po drugi svetovni vojni je 
objekt prevzela JLA in ga zapustila 
šele po koncu osamosvojitvene vojne 
leta 1991.
V prvem delu obiska smo si ogledali 
veliko zbirko orožja iz pretekle in pol-
pretekle zgodovine. 
V drugem delu pa priprave na osamo-
svojitveno vojno. Vsi poteki spopadov 
JA z Teritorialno obrambo, v različnih 
pokrajinah, so nazorno prikazani  na 
veliki maketi. Vsi pomembni zgodo-
vinski trenutki so dokumentirani s 
pomočjo fotografij, časopisnih član-
kov in televizijskih obeležij iz tistega 
obdobja. Nazorno je prikazana vsa 
takratna osebna oprema in oborožitev 
TO, kakor tudi agresorske vojske. 
V muzeju so predstavljene vse misije 
SV, do današnjih dni, vojaški čini, ter 
oznake vseh rodov SV: odlikovanja, 
medalje in plakete, ki jih le-ta pode-
ljuje. 
Po predhodnem dogovoru s predse-

dnikom OZVVS Maribor, smo obiskali 
tudi sedež njihovega območnega 
združenja. Le ta se nahaja v velikem 
objektu, t.i. »Meljska vojašnica«. V 
parku pred objektom je postavljeno 
več spominskih pomnikov zgodovini. 
Tako je tukaj spomenik braniteljem 
osamosvojitvene vojne, doprsni kip 
poveljniku in borcu za severno mejo 
generalu Rudolfu Maistru, spomenik 
nasilno mobiliziranim v Nemško voj-
sko, obeležje interniranih v koncentra-
cijska taborišča med drugo svetovno 
vojno ter še nekatera druga. OZVVS 
Maribor ima svoj muzej. Zbirka je 
bogata in vredna ogleda in obsega 
zgodovino od dobe Napoleona do 
današnjih dni. 

Sprehodili smo se po starem mestnem 
jedru mesta Maribor. Na Lent-u smo 
si ogledali najstarejšo trto na svetu 
in staro hišo ob njej. Sledila je kratka 
degustacija avtohtonih vin in čokola-
de. Ogled Maribora smo nadaljevali 
z ogledom starega vodnega stolpa, 
židovske sinagoge in Slomškovega 
trga s stolnico. 
Na poti proti domu smo se ustavili v 
Zgornji Ložnici, kjer se nam je v bli-
žnjem gostišču, popoldansko kosilo 
zares prileglo. 
Zadovoljni in z lepimi vtisi smo se 
zgodaj zvečer vrnili domov. 

RB

www.moravce. si
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Slavnostna akademija Medobčinskega društva Sožitje 

30. november 2016 je bil za Med-
občinsko društvo Sožitje za pomoč 
osebam z motnjami v duševnem 
razvoju občin Domžale, Komenda, 
Lukovica, Mengeš, Moravče in Trzin 
slavnostni dan, saj smo praznovali 
50 letnico delovanja društva. Na 
Slavnostni akademiji, ki se je odvijala 
v Kulturnem domu v Mengšu,  smo 
pozdravili častne goste: predsednika 
Republike Slovenije Boruta Pahorja, 
upokojenega nadškofa Alojzija Urana, 
župane in podžupane občin Mengeš, 
Domžale, Komenda in Trzin, ravnate-
ljice OŠ Roje in Šenčur, predstavnice 
OŠ Domžale, predsednico Zveze Soži-
tje, dr. Katjo Vadnal, direktorico Zveze 
Sožitje, Matejo De Reya, ter člane, 
podpornike in prijatelje društva. 
V pozdravnem nagovoru se je pred-
sednica društva, dr. Tatjana Novak, 
dotaknila pomembnih mejnikov v 
času delovanja.. 
Predsednik Borut Pahor se je zahvalil 
za povabilo, pohvalil delovanje društva 
in poudaril pomen enakopravnosti 
vseh. V imenu Slovenije je simbolno 
za vsa društva, ki delujejo v Zvezi Soži-
tje, ob 25 letnici samostojne Sloveni-
je, predsednici Zveze Sožitje, dr. Katji 
Vadnal, podaril protokolarno darilo 

- slovensko zastavo, z namenom, da 
kroži po Sloveniji med vsemi društvi. 
Tudi s to simbolno gesto predsednika 
Republike Slovenije je slavnostna pri-
reditev dobila poseben pomen, saj je 
spomnila, da je potrebno sodelovanje, 
da je nujno odpiranje v svet in da smo 
vsi del slovenske družbe.
Ob zaključku prireditve so predsedni-
ca Medobčinskega društva Sožitje, dr. 

Tatjana Novak, župan občine Mengeš, 
g. Franc Jerič, ter predsednica in di-
rektorica Zveze Sožitje zarezali v prvi 
koščerk torte velikanke, s katero smo 
se sladkali v preddverju, kjer nas je 
čakala pogostitev. Torto so spekli v 
Gostinstvu Per Mengeš, pogostitev 
pa pripravili Arvajevi iz Kranja. Bilo je 
prijetno, nepozabno, enkratno ...

Metka Mestek

Novoletno druženje Medobčinskega društva SOŽITJE
10. decembra 2016 je Medobčinsko 
društvo Sožitje za pomoč osebam z 
motnjami v duševnem razvoju občin 
Domžale, Komenda, Lukovica, Men-
geš, Moravče in Trzin obiskal Dedek 
Mraz. Pred začetkom prireditve so 
pridne roke pripravile vsa darila in 
poskrbele, da je bilo vse, tako kot 
mora biti. 
Zbrali smo se v Kulturnem domu v 
Radomljah, kjer je predsednica, dr. 
Tatjana Novak, pred polno dvorano, 
pozdravila župana Občine Kamnik, 
g. Marjana Šarca, župana Občine 
Komenda, g. Stanislava Poglajna, in 
podžupana Občine Mengeš, našega 
dolgoletnega prijatelja, g. Boga Ropo-
tarja. Zahvalila se jim je za udeležbo, 
podporo  in dobro sodelovanje z 
društvom. Županu Občine Kamnik in 
podžupanu Občine Mengeš je predala 
pisno zahvalo za dolgoletno sodelova-
nje, pomoč in podporo Medobčinske-

mu društvu Sožitje pri uresničevanju 
začrtanega programa, ki je namenjen 
dvigu kakovosti življenja ter ohra-
njanju psihofizičnega zdravja otrok, 
mladostnikov in odraslih z motnjami v 
duševnem razvoju ter njihovih družin. 
Županu Občine Kamnik se je zahvalila 
tudi za košarico dobrot, ki smo jih 
prejeli v imenu Občine Kamnik.
Zelo smo bili veseli dobrodelne do-
nacije s strani Petrola – poslovodij 
in najemnikov bencinskih servisov v 
Domžalah, Kamniku in okolici, katere 
pobudnik je bil g. Nenad Pevulja. 
Poleg g. Pevulja so se pobudi odzvali 
še Anja Mandelj, Simon Čebul, Miha 
Slapnik, Dean Malkoč in Gašper Go-
lob. Društvu so donirali 1.600 evrov, 
ki bodo namenjeni vseživljenjskemu 
usposabljanju in izobraževanju oseb 
z motnjami v duševnem razvoju v 
obliki vikend seminarja z namenom 
socializacije, skrbi za samega sebe 

ter krepitvi samostojnosti.
Predsednica se je zahvalila tudi vsem, 
ki sodelujejo pri uresničevanju in do-
seganju ciljev  društva, tako staršem, 
rejnikom, prostovoljcem in drugim, 
ki pomagajo in skrbijo, da ljudje z 
motnjami v duševnem razvoju lahko 
razvijajo svoje sposobnosti. Posebno 
zahvalo je prejel tudi Dedek Mraz, 
saj je z nami že 50 let, toliko, kolikor 
je staro društvo. Prav tako sta zahvali 
prejeli še dve članici, med njimi Tanja 
Lukman, ki kot oseba z motnjo v du-
ševnem razvoju suvereno sodeluje v 
upravnem odboru društva in je za obi-
skovalce slavnostne akademije ob 50 
letnici društva izdelala 700 glinenih 
rožic, ter Joži Podkrajšek, ki prav tako 
že več desetletij deluje v organih dru-
štva in ji nikoli ni pretežko kaj postoriti. 
Ker je društvo po članstvu veliko, saj 
šteje 460 članov, je delo vseskozi 
pestro in raznoliko. Poudarila je, da 
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verjame, da bo društvo, ki je letošnje 
leto slavilo 50 let delovanja, ob tako 
močni podpori vseh članov uspešno 
delovalo še najmanj toliko let.
V nadaljevanju smo si z zanimanjem 
ogledali poučno gledališko igro z na-
slovom »O kralju, ki ni maral brati«, 
avtorice Nine Mav Hrovat. Izvedla jo 
je mladinska skupina igralcev Kultur-

nega društva Mlin iz Radomelj. Po 
končani igrici smo skupaj z igralci 
poklicali Dedka Mraza, ki nas je raz-
veselil z darili. V preddverju smo se 
posladkali tudi s sladkimi dobrotami, 
ki so jih pripravile naše članice. Prav 
tako smo navdušeno prisluhnili zvo-
kom harmonike, saj je meh raztegoval 
član in oče, g. Viktor Ves. Z veseljem 

smo zapeli in zaplesali ter si vzeli 
čas za pogovarjanje in medsebojno 
druženje. Ob zaključku smo si zaželeli 
tudi mnogo zdravja in sreče v novem 
letu ter si voščili prijetne prihajajoče 
praznike.

Metka Mestek in 
dr. Tatjana Novak

Srce Dešna

Tretjo oktobersko soboto so vaščani 
Dešna namenili pripravi prostora, kjer 
bo za ogled na voljo »Srce Dešna«. 
Organizirali so delovno soboto in jo 
izkoristili za izgradnjo nizke obrobe 
ter pripravo temeljev za kozolec. 
Srce Dešna je poimenovana skala, 
ki je bila najdena ob miniranju v 
kamnolomu nad vasjo. Skalo krasi 
večje število velikih srčastih školjk. 
Ni običajna, tako kot ni običajno niti 
njeno ime, ki ga je dobila po belih 
lupinah megalodontidnih školjk, ki 
so dosegale velikost tudi do 60 cm, 
in so v sivem apnencu iz kamnolo-
ma Ušenišče posebno izrazite. Na 
informativni tabli, ki je pritrjena na 
kozolčku,  »Geološke posebnosti 
iz kamnoloma Ušenišče Dešen« 
lahko najdemo naslednje podatke, ki 
pričajo o tem da je bil tudi kamnolom, 
ki danes dosega višino 800 metrov 
nad morjem v preteklosti del morske 

obale: »Vršne dele Posavskega hribov-
ja severno od Save tvori apnenec, ki 
ga po pogorju v Avstriji imenujemo 
dachteinski apnenec. Nastal je iz kar-
bonatnega blata, ki se je odlagalo v 
plitvi laguni in na poplavnih ravnicah 
obsežne karbonatne platforme v času 
mlajšega triasa pred 230-200 milijoni 
let. V tem času je bila večina kopnega 

združena v nadcelino Pangeo, obdano 
z oceanom Pantalasa. Na zahodu se 
je v notranjost Pangee zajedal manjši 
ocean Neotetida«. Slednje in še ka-
kšno podrobnost o nastanku slikovitih 
srčastih školjk si lahko preberete ob 
Srcu Dešna, ki se nahaja na Uštah. 

Eva Babnik

Pričevanje z življenjem in besedo

Župnija Peče je v sredo, 30. 11. 2016 
organizirala predavanje zakoncev 
Aleša in Marinke Čerin z naslovom 
Pričujeva z življenjem in besedo. Pre-
davanje je bilo namenjeno predvsem 
parom, staršem, zakoncem, zanimivo 
pa je bilo prav za vsakogar. Beseda 
je tekla o problemih, s katerimi se v 
današnjem času, ko je tempo življenja 
vse hitrejši, srečujejo družine in pari. 
Zakonca Čerin sta brez dlake na jeziku 
spregovorila o tem, kako življenje ne 
teče vedno tako, kot si si zamislil in 
o tem, kako se z ovirami spoprijeti. 
Čeprav je bilo predavanje duhovne 
narave, sta večkrat poudarila, da je 
poleg zaupanja v Boga in molitve 
potrebno marsikaj storiti sam. Preda-
vatelja sta zbrane navdušila s svojo 
odprtostjo, direktnostjo in deljenjem 

svoje zgodbe brez olepševanja, kar 
je vodilo tudi do živahne razprave. 
Tovrstnih predavanj v Pečah do zdaj 
nismo bili vajeni, vsekakor pa je bila 

prijetna sprememba in dobra nova 
izkušnja za vse udeležence. 

AL 
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Obiskal nas je Miklavž
Parkeljni iz Zaloga pri Moravčah

Kot že tradicija veleva, se v noči iz 
5. na 6. decembra (tudi kakšen dan 
prej) prijetni fantje prelevijo v strašne 
parkeljne, ki hodijo od hiše do hiše in 
najmlajše opominjajo, da morajo biti 
pridni, če želijo, da jih obišče Sveti 
Miklavž. Parkeljne imenujemo jih tudi 
hudički ali vragi so že več kot stoletje 
stalni spremljevalci Svetega Miklavža. 
Zgodovina le teh pa sega še v predkr-
ščanske čase, ko so ljudje verjeli, da 
se pozimi na svet vračajo duše umrlih. 
Stalni spremljevalci Svetega Nikolaja 
in parkeljnov pa so tudi angeli, ki sim-
bolizirajo vse dobro.
Zaloški parkeljni se že nekaj let učin-
kovito trudijo, da ohranjajo tradicijo, ki 
počasi že izumira. Poleg pridnih otrok 
se zna zgoditi, da obiščejo tudi odra-
sle, ki jih znajo kar dobro prestrašiti, 
če tudi veš kdo se skriva pod strašno 
masko. Pred nekaj leti sem bila tudi 
sama angelska spremljevalka par-
keljnov in Svetega Miklavža. Naj vam 

povem, da sem na lastni koži občutila 
ves trud, voljo in veselje do ohranjanja 
tradicije, ki ga izžarevajo pod grozovi-
to masko. Zaloškim parkeljnom želim  

čimveč pridnih otrok in hvala, ker se z 
veliko vnemo trudite ohraniti tradicijo. 
Le tako naprej.

Mateja Hren

Miklavž v Pečah
Tudi v Pečah se je ustavil sveti Mi-
klavž! Obisk mu je pomagalo pripraviti 
KŠD Peče, ki je najprej otroke razve-
selilo s kratko igrico, ki so jo pripravili 
v otroški dramski skupini. Letos so 
igrali o tem, kako Miklavžu prav nič 
ne dišijo novodobne pogruntavščine, 
mejli, Facebook, mesiči in podobno. 
Še vedno najraje prebere kakšno lepo, 

na roko napisano pismo. Po predstavi 
so otroci le dočakali Miklavža s svojim 
spremstvom. Najmlajše je tudi obda-
ril, parkeljni pa so letos namesto, da 
bi otroke lovili in grajali, delili bombo-
ne. Takšne parkeljne bi pa vsak želel 
srečat, mar ne?

AL

Miklavževanje Dešen

V vasi Dešen radi ohranjamo ljudske običaje, zato smo v Kra-
jevni skupnosti tudi v letošnjem letu poskrbeli, da je na obisk 
prišel dobri mož. Sveti Miklavž je s praktičnimi darili, sadjem in 
sladkarijami razveselil otroke na Miklavžev večer. Spremljal ga 
je angel, ki mu je pomagal pri obdarovanju. Manjkali pa niso niti 
Dešnanski vragi, ki so z ropotom verig in rjovenjem poskrbeli 
za odganjanje lenobe. Čez leto se zopet srečamo z njim. 

Eva Babnik
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Iz naših krajev

Miklavž obiskal in obdaril otroke ter starejše na Hribu
Leto 2016 je hitro minilo in spet je 
prišel najlepši čas v letu, praznični de-
cember. Z njim pa nas je  9.12.2016, 
na Hribu obiskal prvi od treh dobrih 
mož, sv. Miklavž. Na to leto naj nam 
ostanejo le najlepši spomini v pri-
hajajočem letu 2017 pa naj se nam 
nekateri najlepši še izrišejo. Letošnje 
miklavževanje je organiziralo ŠKTD BI-
CIKL z nekaj pomoči občine Moravče. 
Nekaj  misli nam je ob zaključku leta 
zaželel tudi župan, g. Martin Rebolj. 
Po kratkem kulturnem programu, ki 
so ga pripravili otroci, je prišel čas za 
prihod Miklavža. Obdaril je tako naj-
mlajše kot tudi starejše iz naših krajev.  
Ker pa  je prišel prijeten čas dogodkov 
in družinske  harmonije Vam  želimo, 

da bi ga preživeli in  doživeli v osreču-
jočem okolju. Vsak Vaš korak v novem 
letu  pa naj ne bo negotov ampak 

trden in zanesljiv z upanjem na lepo 
prihodnost. SREČNO 2017!

V.L.

Rotary club Domžale in Miklavž za rejniške družine
Ob 17. uri je v ponedeljek 5.12.2016 
v Domžalah, v  Kulturnem domu 
Franca Bernika potekala Miklavževa 
obdaritev otrok iz družin, ki izvajajo 
rejniško dejavnost. 
Po  prisrčnem pozdravu predsednika 
Rotary cluba Domžale, Bogdana Zu-
pana, so otroci iz Lukovice, Moravč, 
Domžal in Mengša, s prijetnim vzne-
mirjanjem čakali in klicali prvega od 
decembrskih dobrotnikov, Sv. Miklav-
ža.  Njegovi angelčki so poskrbeli za 
prelepo baletno predstavo baletke in 
baletnika, skupaj z raperjem Zlatkom 
so zapeli in končno jim ga je s pomo-
čjo otrok uspelo priklicati. Miklavž jim 
je prinesel bonbone in darila, ki jih je 
skrbno izbral posebej zanje. Otroke je 
povabil, da se nanj spomnijo skozi leto 

s tem ko naredijo kakšno dobro delo, 
pomagajo prijatelju ali prijateljici, po-
magajo doma in se pridno učijo. Da 
so iskreni, prijazni in v srcu nosijo do-
broto. Obdarjenih je bilo 117 otrok iz 
družin, ki izvajajo rejniško dejavnost.
V Centru za socialno delo Domžale 

se ob tej priložnosti iskreno  zahva-
ljujemo Rotary clubu Domžale za 
prelep večer, ki so ga pripravili našim 
otrokom,  še posebej Miklavževi po-
močnici Tanji Zajc Zupan in voditeljici 
Ani Zupan.

Marta Tomec

Nov delovni čas otroške ambulante v Moravčah in možnost 
prepisa otrok v to ambulanto

V zadnjih letih je bilo delo v otroški 
ambulanti Zdravstvene postaje v Mo-
ravčah zelo oteženo,  ker je bilo tja vpi-
sanih veliko otrok. Pediatrinja  Brigita 
Tršan Lesar, dr.med.spec.  je delala v 
Moravčah le trikrat tedensko, dvakrat 
tedensko pa v Lukovici. Zaradi tega se 
je kar nekaj otrok vpisalo k pediatrom 
v Domžale ali kam drugam. 
Iz obeh občin smo dobivali pozive in 
želje, da bi imeli stalnega pediatra v 
svoji občini. Ves čas smo iskali rešitve, 
ki pa so se zaradi kadrovskih omejitev 

zdele neuresničljive.
Maja 2016 nam je le uspelo okrepiti 
pediatrično ekipo v Zdravstveni 
postaji Moravče, kjer sedaj dela 
pediatrinja Brigita Tršan Lesar vse 
delovne dni v tednu. Zato se je tam 
sprostilo precej prostora za nove 
paciente. Delo zaradi normalnega 
števila pacientov poteka brez zastojev. 
V delovnem času pediatra je vedno na 
voljo tudi laboratorij. 
Starše otrok iz Moravč in okolice, 
ki imajo pediatra izbranega drugje, 

obveščamo in vabimo, da prepišejo 
otroke v ambulanto v Moravče. S 
tem bodo imeli izbranega pediatra 
bližje in bo dostop lažji, nekoliko 
pa bodo tudi razbremenili prepolne 
ambulante v Domžalah.
V času odsotnosti pediatrinje v Mo-
ravčah je za vsak dan določeno kdo 
jo nadomešča. Ob ponedeljkih, torkih 
in četrtkih je to praviloma pediatrinja 
Martina Slabe v Lukovici, ki ima enak 
urnik kot v Moravčah, za ostale dni je 
nadomestni pediater določen v ZD 
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Jubilanti v občini Moravče
Devetdeset let so praznovali:

Ob praznovanju jih je s čestitkami obiskal župan. Iskrenim čestitkam se pridružujemo tudi iz uredništva.  (VR)

Kustec Ignac 

iz Gorice

Koderman Terezija 

iz Dol

Povirk Barbara

 iz Peč

Belak Nikolaj 

iz Zg. Tuštanja

Vidergar Martin 

iz Drtije

Bizilj Metod 

iz Moravč

ter: Urbanija Antonija iz Moravč, Čurič Rozina iz Moravč in Otolani Maksimiljan iz Podstrani.

Osemdeset let so praznovali:

Domžale. Nadomeščanje je vedno na 
istem urniku. Tako kot za pregled pri 
izbranem pediatru se tudi pri nadome-
stnem pediatru za pregled naročite. 

Pediatinja: BRIGITA TRŠAN LE-
SAR, dr.med.spec.
Med.sestra: BRIGITA VRANKAR
Tel.št. za naročanje: (01) 72 32 
943 – naročanje v ordinacijskem 
času razen med sistematskimi 
pregledi. 

Irena Klemenčič dr. med 
spec. pediater, 

vodja otroškega dispanzerja 
ZD Domžale

Delovni čas Odmor za 
malico

Ponedeljek 12.30 – 19.30 Ambulanta 15.30 – 16.00

Torek 07.00 – 14.00 Posvetovalnica od 
10.30 – 14.00

10.00 – 10.30

Sreda 12.30 – 19.30 Ambulanta 15.30 – 16.00

Četrtek 07.00 – 14.00 Sistematski pregledi 
8.30 – 11.00

09.30 – 10.00

Petek 07.00 – 14.00 Sistematski pregledi 
8.00 – 11.00

11.00 – 11.30

Urnik ob petkih se občasno spremeni, takrat delamo v ZD Domžale od 12.30 
– 19.30 ure.
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Politika

Spoštovane občanke in občani! 

Na zadnji letošnji seji občinskega sveta 
je bil sprejet predlog občinskega pro-
računa za leti 2017 in 2018. V sode-
lovanju z županom je ta okvir razvoja 
nastal na podlagi potreb iz vseh koncev 
občine. V naši svetniški skupini smo 
prepričani, da bo dal prav tako uspe-
šen razvoj občine, kot je bil v letu, ki se 
končuje. Sledile bodo predstavitve po 
zborih občanov. 

Naša skupina vam vsem čestita ob dnevu 
samostojnosti, vam želi lepe božične in 
novoletne praznike, v novem letu pa vse 
dobro!

Svetniška skupina 
župana Martina Rebolja

Spoštovane občanke in občani, 
december ni le mesec prešernega razpolože-
nja in velikih želja, mesec veselja in upanja.
Je tudi čas, v katerem so osamljeni še bolj 
sami, v katerem revni še bolj čutijo svojo stisko 
in v katerem se bolni še bolj zavedajo svoje 
nemoči. To je čas, ko se lahko med seboj še
bolj povežemo in si pomagamo. Čas, ko 
si lahko marsikatero nepotrebno zamero 
odpustimo.
Vsak izmed nas si bo po svoje zapomnil leto 
2016.
Želimo Vam blagoslovljene božične prazni-
ke, v letu 2017 pa zdravja, sreče in uspehov 
v vsakdanjem življenju. 
 

OO SDS Moravče

Ponovno lučke bomo zdaj prižgali,
se spomnili preteklih dni,
vse slabo bomo pozabili, 
zapomnili vse dobre si stvari.

Vsem občanom voščimo vesele in blagoslo-
vljene božične praznike. Naj vam BOŽIČ podari 
življenjski optimizem, v vaše domove prinese 
mir in jih napolni  s srčno toplino.
NOVO LETO naj bo radodarno z  zdravjem, 
uspehi, naj bo v miru, zaupanju in sodelovanju 
preživeto, naj se vsak potrudi za naš lepši 
skupni jutri. 
Čestitke vsem ob prazniku Dneva samostojnosti 
in enotnosti. 

SLS Slovenska ljudska stranka
OO SLS MORAVČE

V SPOMIN
14. decembra je minilo žalostno leto, odkar nas 

je zapustil 

MARIJAN ZABURNIČ 
Cesta na Grmače 8

Hvala vsem, ki se ga spominjate, postojite ob njegovem grobu, mu 
prižigate sveče in ga ohranjate v lepem spominu.

Vsi njegovi

Kogar imaš rad,
nikoli ne umre,
le dale, daleč je…

25. novembra je prešlo eno leto odkar nas je 
zapustila naša draga

MARIJA KOKALJ  
iz Moravč

Zahvaljujemo se vsem, ki prižigate svečke na njenem grobu.

Vsi njeni

Od nekdaj lepe so Slovenke slovele,
al lepše od Marije bilo ni nobene,
nobene očem bilo bolj zaželene
ob času nje cvetja dekleta ne žene. 
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Pisma bralcev

Pisma bralcev
Pisem bralcev ne lektoriramo! (uredništvo)

Ledeno kraljestvo – kulturna odjuga
V preteklih dneh smo doživeli, kot že večkrat do zdaj, prvovrstni 
spektakel otroške dramske uprizoritve Disneyeve pravljice Ledeno 
kraljestvo v izvedbi dramske skupine Kulturno izobraževalnega 
društva Limbar. Igra predstavlja izredno priložnost za našo 
mladino, da pokaže svoje igralske, glasbene idr. talente. Hkrati 
predstavlja enega vrhuncev kulturnega ustvarjanja na Moravškem. 
Moravčani smo na doseženo upravičeno ponosni, kar še posebej 
velja za starše nastopajočih otrok. Pohvale si zasluži celotna ekipa, 
ki je omogočila uspešno uprizoritev, posebej pa bi izpostavil sestri 
Marjeto Capuder in Tatiano Javoršek. Že večkrat sta dokazali, 

da sta iz slovensko-argentinskega okolja, od koder prihajata, 
uspešno prenesli dramski model, s katerim že več let bogatita naše 
lokalno okolje. S to posrečeno medkulturno kombinacijo avtorici 
ustvarjata dramske uprizoritve, ki s svojo temperamentnostjo in 
šarmom, da ne rečem čarobnostjo, predstavljajo za slovensko 
podeželje umetniške presežke.
Dodana vrednost tovrstnega ustvarjanja je priložnost za naše 
otroke, da se že v zgodnji mladosti lahko vklopijo v umetniško 
ustvarjanje. V dolgih mesecih vaj in priprav so se med njimi spletle 
tesne prijateljske vezi, z vaj so prihajali domov vedno sproščeni in 
navdušeni, kar se je ugodno odražalo tudi v okviru družinskega 
življenja. V časih, ko se na številnih krajih naše domovine srečujejo 
s tegobami ležernosti in odvisnosti sodobne mladine, imamo starši 
v Moravčah možnost vključevati svoje otroke v ciljno naravnane 
dejavnosti, ki prispevajo k njihovi pozitivni samopodobi, kar 
predstavlja odlično izhodišče za njihovo prihodnost.
Igra Ledeno kraljestvo je preseglo pričakovanja organizatorjev, 
verjetno tudi zaradi njihove skromnosti, in je bila nekajkrat raz-
prodana. To je lep dokaz, kako veliko kulturno vrzel zapolnjuje. 
Prodaja kart je prinesla nekaj logističnih zagat, ki pa jih gre 
spregledati, saj vendar ne gre za profesionalce temveč prostovolj-
ce. Ob tem bi bila v prihodnje dobrodošla večja mera strpnosti s 
strani sicer redkih nerazumevajočih nergačev.
Hvala celotni ekipi mladinske dramske skupine KID Limbar za vso 
energijo, neprespane noči, za vse napore in potrpljenje, ki ste jih 
vložili za slavo naše mladine ter za veselje in zabavo občinstva. V 
imenu staršev nastopajočih vam želim, da še dolgo ne omagate in 
da nas še naprej bogatite tako na umetniški kot vzgojni ravni. Vse, 
ki ste podobnega mnenja, pa pozivam, da po svojih zmožnostih 
prispevate k prepoznavnosti igre, da bo le-ta doživela v prihodnjih 
mesecih še številne uprizoritve širom po Sloveniji. 

Dr. Jurij Kočar

Obvestilo veteranom vojne za Slovenijo
Spoštovane veteranke in veterani vojne za Slovenijo, z letom 2017 
je nastopilo obdobje v katerem nam je država vsaj delno povrnila 
pravice, ki so nam po zakonu pripadale. Zahvaljujemo se aktualni 
vladi, ki se je prva sploh hotela pogovarjati o povrnitvi pridoblje-
nih pravic vojnim veteranom.
Pot do uveljavitve le – tega ni bila lahka, a nam vodstvu veteranske 
organizacije z večkratnimi pogajanji le uspelo z tehtnimi argumenti 
prepričati ljudi, ki o tem odločajo.
V letu 2017 so upravičeni do plačila premije DZZ (dodatnega 
zdravstvenega zavarovanja) vsi , ki so ga že do sedaj prejemali, 
poleg njih pa tudi vsi tisti, ki so, ali bodo v naslednjem letu do-
polnili starost 55 let. 
Vsi tisti, ki vam po novem zakonu pripada pačilo PZZ boste s 
strani države prejeli obvestilo o tem in boste na podlagi tega 
vložili zahtevek vendar ne prenehajte s plačevanjem PZZ, dokler 
ne prejmete odločbe s strani države. Obenem raje ne spreminjajte 
zavarovalnice (Vzajemna, Triglav, Adriatic), ker je potrebno upo-
števati odpovedni rok in se stvari lahko malce zapletejo.
V naši upravni enoti Domžale je 1091 posameznikov, ki imajo 
status vojnega veterana, od tega so 103 veterani še iz NOB (1941- 
1945)
Kdorkoli si do sedaj še ni uredil statusa naj to stori še v letošnjem 
letu, če je seveda do tega upravičen.  
V primeru nejasnosti lahko pokličete na OZVVS Domžale (031/ 646 
819 – Janez Gregorič). Po svojih močeh vam bomo pomagali, lahko 
pa se tudi včlanite v naše združenje, kjer vas bomo zelo veseli.

Janez Gregorič

ZAHVALA
v Božje naročje je 11. novembra 2016 odšla naša 

draga mami, mama, prababica, sestra, teta in 
tašča 

STANISLAVA KRAŠEVEC 
rojena Vidic, 

po domače „Cesarjeva Slavka“
s Hriba nad Ribčami

Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, znancem 
in sodelavcem za vsa izrečena ustna in pisna sožalja, za vsak stisk 
roke in besede tolažbe. Hvala za darovano cvetje, sveče, darove za 
svete maše in cerkev ter darove za druge dobre namene. Iskrena 
hvala dr. Možini in njegovi zdravstveni ekipi oddelka IPP UKC 
Ljubljana za lajšanje bolečin v zadnjih dneh življenja naše mame. 
Hvaležni smo dr. Marjanu Dežmanu, sestri Saneli  in patronažni 
sestri Kristini iz ZD Moravče za zdravljenje, vso pomoč in obiske 
v času njene bolezni. Zahvaljujemo se  pogrebni službi Vrbančič in 
župniku gospodu Kancijanu Čižmanu za lepo opravljen pogrebni 
obred. Hvala Moravškim pevcem skupine Cvet za občuteno zapete 

pesmi ter Ivici Zupančič za besede slovesa.

Hvala vsem in vsakemu posebej, ki ste jo pospremili v mirni kraj 
tišine, kamor nas bo odslej vodila naša pot.

Vsem, ki se naše mame spominjate, ji namenjate lepe misli ali 
postojite ob njenem „novem domu“  iskrena hvala!

Vsi njeni

Kjerkoli si zdaj – naj te sreča poišče!
V  svetlobi naj tvoje bo zdaj bivališče!
Ljubezen, ki obilno si nam jo dajala,
za vedno v vseh naših bo srcih ostala!

V SPOMIN
3. decembra je minilo 10 let, odkar nas je 

zapustila naša mami, babi in pra babi 

GABRIJELA - JELKA KOS 
iz Zaloga pod Sv. Trojico

Mami pogrešamo te !
Hvala vsem, ki jo ohranjate v spominu.

Vsi njeni

Čeprav tvoj glas se več ne sliši,
beseda tvoja v nas živi,
povsod te slišimo mi vsi,
med nami si še vedno ti.
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Spo-
štovane občan-
ke in občani! 

Želimo vam prijetno novo-
letno praznovanje, v novem 
letu pa obilo zdravja in 

dobrega počutja!
 OZVVS Moravče

Vsem občankam 
in občanom želimo 

sreče, 
zdravja, uspeha in 

miru v prihajajočem 
letu!

                                                
Odbor 

Zveze borcev za 
vrednote NOB 

Moravče

 
Vsem občan-

kam in občanom 
občine Moravče 

Voščimo vesele Božične pra-
znike, ter obilo sreče, zdravja in 
zadovoljstva v letu 2017.

 Prostovoljno gasilsko 
društvo Moravče 

Drage občanke in občani!
V letu 2017 vam želimo vse lepo, 
predvsem pa zdravja in dobrega 
počutja!
                            Upravni odbor
Društva upokojencev Moravče

Želi-
mo vam vesel 

božič,
v novem letu pa poln 

nahrbtnik
zdravja, sreče in zadovoljstva,

predvsem pa varen korak!

Planinsko društvo 
Moravče

MIRU, ZADOVOLJSTVA in NOVEGA UPANJA

 

Ob koncu leta radi potegnemo 
črto in naredimo zaključke. 
A  ne bodimo malenkostni 
in prestrogi do sebe in do 
drugih!  Slabe stvari bo 
tako ali tako zbrisal čas. 
Zapomnimo si vse, kar je 
bilo lepega  v iztekajočem se 
letu in pustimo novemu letu, 
da nam pomaga izpolniti, 
kar bomo v prazničnih dneh 
zaželeli sebi in  drugim!

Turistično društvo 
Moravče vam 
želi lep božič 
ter vse dobro 

v novem letu 2017!

Naj čas nikoli ne mineva tako 
hitro,da ne bi zastali in pomislili 
na drage prijatelje...
se nasmehnili, spomnili, in 
občutili lepoto tega, da imamo 
drug drugega….
Društvo ŠKTD BICIKL želi vsem 
svojim  članom, krajanom  in 
njihovim  družinam vesel  božič 
in vse dobro v letu 2017.

Naj čas nikoli ne mineva tako 
hitro,da ne bi zastali in pomislili 
na drage prijatelje...
se nasmehnili, spomnili, in 
občutili lepoto tega, da imamo 
drug drugega….
Društvo ŠKTD BICIKL želi vsem 
svojim  članom, krajanom  in 
njihovim  družinam vesel  božič 
in vse dobro v letu 2017.
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Cenitve in popravila avtomobilskih škod 
vseh blagovnih znamk (kasko zavarovanje).

Zavarovalnica Triglav• 
Zavarovalnica Maribor• 
Zavarovalnica Generali • 
Zavarovalnica Adriatic Slovenica• 
Zavarovalnica Tilia• 
Zavarovalnica ERGO• 
Zavarovalnica Grawe• 

KRULC d.o.o.
Cesta heroja Vasje 8
1251 Moravče
Tel.: 01/7231/200 
www.nissan-krulc.si
servis@nissan-krulc.si
zdravko@nissan-krulc.si

NOVO
popravila vseh znamk vozil • (servisiranje, 
popravila zavor, menjava olja, filtrov, akumulatorjev...)
priprava vozila za tehnični pregled• 
polnenje in vzdrževanje klimatskih naprav• 
premontaža gum• 
optične nastavitve podvozij• 
ročno pranje in notranje čiščenje vozil• 
poliranje vozil• 

NUDIMO VAM

PRIJAVITE SE NA TESTNO VOŽNJO!
Avtohiša Koncesionar - Vzorčna ulica xx - 1234 Vzorčnigrad - Tel: 01 345 67 89 - www.nissan-koncesionar.com

Cena velja za Micro 1.2 Visia in Note 1.2. Visa in velja za vozila iz zaloge. Kombinirana poraba goriva 6,0–3,5l/100 km. Emisije CO2 125–90g/km. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz 
prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih 
oksidov. *Brezplačno 5-letno jamstvo velja ob nakupu novega osebnega vozila z Nissan Financiranjem. 5 let jamstva obsega 3 leta tovarniške garancije ter podaljšano jamstvo za 4. in 5. 
leto oz. za 100.000 km, karkoli se zgodi prej. **3 leta vzdrževanja ali do 60.000 km (Micra 1.2 in Note 1.2) ali do 90.000 km (Note 1,5 dCi) ***Brezplačno obvezno in osnovno kasko zavarovanje 
za 1. leto in velja z Nissan Financiranjem. Pooblaščeni uvoznik: Renault Nissan Slovenija, d. o. o., Dunajska 22, 1001 Ljubljana. Slike so simbolne. Nissan 4 YOU = Nissan za vas.

NISSAN MICRA
ŽE ZA 8.990 €

5 LET JAMSTVA*

3 LETA VZDRŽEVANJA**

OBVEZNO IN KASKO  
ZAVAROVANJE***

AVTOMATSKA  
KLIMATSKA NAPRAVA

TEMPOMATSISTEM ZA 
MERJENJE 

OPTIMALNEGA 
PARKIRNEGA 

MESTA

PORABA 3,5 l/100 km 
SISTEM START/STOP

NAVIGACIJA NISSAN 
CONNECT

PRTLJAŽNIK S 381 LITRI IN 
PREMIČNO ZADNJO KLOPJO

UPORABNA TEHNOLOGIJA,  
ODLIČNA PONUDBA

NISSAN NOTE
ŽE ZA 10.990 €

5 LET JAMSTVA*

3 LETA VZDRŽEVANJA**

OBVEZNO IN KASKO  
ZAVAROVANJE***

OGLAS_MICRA_NOTE_MAR16_A5_V2.indd   1 04/04/16   10:38

KRULC d.o.o., Cesta heroja Vasje 8, 1251 Moravče, 
tel: 01 7231 200 ali 01 7231 143, 
www.nissan-krulc.si, e-mail: nissan@nissan-krulc.si
Kombinirana poraba goriva: 6,0–3,8 l/100 km. Emisije CO2: 138–99 g/km. Emisijska stopnja: Euro6b. Emisije NOx: 
0,0093–0,0411g/km. Emisije trdnih delcev: 0,00030–0,00185 g/km. Št.delcev:
0,12–39,55X1011. Ogljikov dioksid (CO2) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije 
onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju
kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona delcev PM10 in PM2,5 
ter dušikovih oksidov.
*Brezplačno 7-letno jamstvo velja ob nakupu novega osebnega vozila z Nissan Financiranjem. 7 let jamstva obsega 3 leta 
tovarniške garancije ter podaljšano jamstvo za 4., 5., 6.. in 7. leto oz. za 150.000 km, karkoli se zgodi prej.
** 5 let brezplačnega vzdrževanja ali za do 100.000 km za bencinske motorje oz do 150.000 km za dizelske motorje. Velja 
za redne servisne intervale in velja preko Nissan Financiranja. *** Ponudba velja do konca meseca decembra pri nakupu 
vozila Nissan Qashqai. Velja za omejeno ponudbo zimskih gum različnih blagovnih znamk. Za več informacij se obrnite k 
najbližjemu pooblaščenemu prodajalcu. Več na nissan.si
Pooblaščeni uvoznik Renault Nissan Slovenija, d.o.o., Dunajska 22, 1001 Ljubljana. Slika je simbolna.

OBSTAJAJO CROSSOVERJI IN OBSTAJA©ROSSOVER

NISSAN QASHQAI
• 7 let jamstva*

• 5 let brezplačnega vzdrževanja**

• Brezplačen komplet zimskih pnevmatik***

Kombinirana poraba goriva: 6,0–3,8 l/100 km. Emisije CO2: 138–99 g/km. Emisijska stopnja: Euro6b. Emisije NOx: 0,0093–0,0411g/km. Emisije trdnih delcev: 0,00030–0,00185 g/km. Št.delcev: 
0,12–39,55X1011. Ogljikov dioksid (CO2) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju 
kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona delcev PM10 in PM2,5  ter dušikovih oksidov.
*Brezplačno 7-letno jamstvo velja ob nakupu novega osebnega vozila z Nissan Financiranjem. 7 let jamstva obsega 3 leta tovarniške garancije ter podaljšano jamstvo za 4., 5., 6.. in 7. leto oz. za 150.000 km, karkoli se zgodi prej. 
** 5 let brezplačnega vzdrževanja ali za do 100.000 km za bencinske motorje oz do 150.000 km za dizelske motorje. Velja za redne servisne intervale in velja preko Nissan Financiranja. *** Ponudba velja do konca meseca 
novembra pri nakupu vozila Nissan Qashqai. Velja za omejeno ponudbo zimskih gum različnih blagovnih znamk. Za več informacij se obrnite k najbližjemu pooblaščenemu prodajalcu. Več na nissan.si 
Pooblaščeni uvoznik Renault Nissan Slovenija, d.o.o., Dunajska 22, 1001 Ljubljana. Slika je simbolna.

Avtohiša Koncesionar - Vzorčna ulica xx - 1234 Vzorčnigrad - Tel: 01 345 67 89 - www.nissan-koncesionar.com

NISSAN QASHQAI

 7 let jamstva *

 5 let brezplačnega vzdrževanja **

 Brezplačen komplet zimskih pnevmatik ***

Kombinirana poraba goriva: 6,0–3,8 l/100 km. Emisije CO
2
: 138–99 g/km. Emisijska stopnja: Euro6b. Emisije NOx: 0,0093–0,0411g/km. Emisije trdnih delcev: 0,00030–0,00185 g/km. Št.delcev: 

0,12–39,55X10 11. Ogljikov dioksid (CO
2
) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju 

kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona delcev PM
10

 in PM
2,5

  ter dušikovih oksidov.

*Brezplačno 7-letno jamstvo velja ob nakupu novega osebnega vozila z Nissan Financiranjem. 7 let jamstva obsega 3 leta tovarniške garancije ter podaljšano jamstvo za 4., 5., 6.. in 7. leto oz. za 150.000 km, karkoli se zgodi prej. 
** 5 let brezplačnega vzdrževanja ali za do 100.000 km za bencinske motorje oz do 150.000 km za dizelske motorje. Velja za redne servisne intervale in velja preko Nissan Financiranja. *** Ponudba velja do konca meseca 
novembra pri nakupu vozila Nissan Qashqai. Velja za omejeno ponudbo zimskih gum različnih blagovnih znamk. Za več informacij se obrnite k najbližjemu pooblaščenemu prodajalcu. Več na nissan.si  
Pooblaščeni uvoznik Renault Nissan Slovenija, d.o.o., Dunajska 22, 1001 Ljubljana. Slika je simbolna.
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NISSAN QASHQAI

 7 let jamstva *

 5 let brezplačnega vzdrževanja **

 Brezplačen komplet zimskih pnevmatik ***

Kombinirana poraba goriva: 6,0–3,8 l/100 km. Emisije CO
2
: 138–99 g/km. Emisijska stopnja: Euro6b. Emisije NOx: 0,0093–0,0411g/km. Emisije trdnih delcev: 0,00030–0,00185 g/km. Št.delcev: 

0,12–39,55X10 11. Ogljikov dioksid (CO
2
) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju 

kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona delcev PM
10

 in PM
2,5

  ter dušikovih oksidov.

*Brezplačno 7-letno jamstvo velja ob nakupu novega osebnega vozila z Nissan Financiranjem. 7 let jamstva obsega 3 leta tovarniške garancije ter podaljšano jamstvo za 4., 5., 6.. in 7. leto oz. za 150.000 km, karkoli se zgodi prej. 
** 5 let brezplačnega vzdrževanja ali za do 100.000 km za bencinske motorje oz do 150.000 km za dizelske motorje. Velja za redne servisne intervale in velja preko Nissan Financiranja. *** Ponudba velja do konca meseca 
novembra pri nakupu vozila Nissan Qashqai. Velja za omejeno ponudbo zimskih gum različnih blagovnih znamk. Za več informacij se obrnite k najbližjemu pooblaščenemu prodajalcu. Več na nissan.si  
Pooblaščeni uvoznik Renault Nissan Slovenija, d.o.o., Dunajska 22, 1001 Ljubljana. Slika je simbolna.
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NISSAN QASHQAI

 7 let jamstva *

 5 let brezplačnega vzdrževanja **

 Brezplačen komplet zimskih pnevmatik ***

Kombinirana poraba goriva: 6,0–3,8 l/100 km. Emisije CO
2
: 138–99 g/km. Emisijska stopnja: Euro6b. Emisije NOx: 0,0093–0,0411g/km. Emisije trdnih delcev: 0,00030–0,00185 g/km. Št.delcev: 

0,12–39,55X10 11. Ogljikov dioksid (CO
2
) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju 

kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona delcev PM
10

 in PM
2,5

  ter dušikovih oksidov.

*Brezplačno 7-letno jamstvo velja ob nakupu novega osebnega vozila z Nissan Financiranjem. 7 let jamstva obsega 3 leta tovarniške garancije ter podaljšano jamstvo za 4., 5., 6.. in 7. leto oz. za 150.000 km, karkoli se zgodi prej. 
** 5 let brezplačnega vzdrževanja ali za do 100.000 km za bencinske motorje oz do 150.000 km za dizelske motorje. Velja za redne servisne intervale in velja preko Nissan Financiranja. *** Ponudba velja do konca meseca 
novembra pri nakupu vozila Nissan Qashqai. Velja za omejeno ponudbo zimskih gum različnih blagovnih znamk. Za več informacij se obrnite k najbližjemu pooblaščenemu prodajalcu. Več na nissan.si  
Pooblaščeni uvoznik Renault Nissan Slovenija, d.o.o., Dunajska 22, 1001 Ljubljana. Slika je simbolna.

Avtohiša Koncesionar - Vzorčna ulica xx - 1234 Vzorčnigrad - Tel: 01 345 67 89 - www.nissan-koncesionar.com

TIRALMONT d.o.o. 
Dole pri Krašcah 10/B, 1251 Moravče
PE Ljubljanska cesta 45d, 1241 Kamnik
tel.: 01/722 88 71, 041/60 28 60
info@tiralmont.si
www.tiralmont.si

IZDELAVA IN MONTAŽA
ALU in PVC okna * vrata * zasteklitve 

* dvižna garažna vrata * senčila * 
police * požarna in kovinska vrata * 

Sre
čn

o 

20
17!

Srečno 2017!

Sre
čn

o 

20
17!

Vesele praznike 
in srečno novo leto!
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Oglasi

TEČAJI CPP: 16.01.2017, 06.02.2017,  27.02.2017

IZKORISTITE POPUSTE za nakup paketnih ur

cena ure v PAKETU (paket=20 ur): 20,00 (POLO) in 21,00 (GOLF)

TEČAJ ZA izpit za TRAKTOR: 23.01.2017 TERMIN je POTRJEN 

in ŠE pred UVEDBO NOVEGA PROGRAMA

TEČAJ za izpit-ČOLN: 24.01.2017 (AKCIJASKA CENA. 
140,00, KI vKlJučuJE tudI IzpItNo tAKSo)  

Prijave: 031/209–501 ali avtosola.loncar@siol.net

Velika izbira zlatega in srebrnega nakita• 
Popravilo rabljenega nakita• 
Odkup in predelava zlatega in srebrnega nakita• 
Izdelava poročnih prstanov• 
Izdelava nakita po vaših željah• 
Prodaja naložbenega zlata• 
Nizanje ogrlic• 

ALU in PVC VRATA IN OKNA

Branko Peterka s.p.
Šlandrova 9a, 
1251, Moravče, Slovenija
Tel:   01/ 7232 - 868
Gsm: 041/ 753 - 617
peplast@siol.net

Brizganje plastičnih mas - PVC ograje - Rolete - Žaluzije - Tende - Komarniki - Garažna vrata

Bogat izbor 

vhodnih vrat!

www.peplast.si

Avtošola Lončar d.o.o.
Slamnikarska cesta 3b
1230 Domžale

Cesta na Grmače 16, Moravče, 

tel. 01 7231 868

Ulica Mire Pregelj 4, Litija, 

tel. 01 8995 393

barve, laki

fasade - svetovanje

laki za parket

strokovnjaki za
mešanje AVTOLAKOV
avtokozmetika - SONAX
peleti, plin
stiropor EPS za fasade, tlake in strehe

VELIKA SPOMLADANSKA AKCIJA!!!

               NASPROTI
TRGOVINE HOFER
          NA VIRU

NOVA

TRGOVINA

ZA DOM

mešanje lakov za DELOVNE in 
KMETIJSKE STROJE

051 647 602 08 205 62 58

5% POPUST S TEM OGLASOM*

*Popusti se ne seštevajo med seboj.

KMETIJA PR’MATČK
Serjuče 8, Moravče
031/336 239, 031/640 961

DOMAČA MORAVŠKA
jabolka sonaravne pridelave 
sort: 

Jonagold, • 
Idared• 

Dobrodošli na kmetiji in 
ob sobotah  tudi na tržnici.

ŽELIMO VAM VARNO VOŽNJO V 2017
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2017!

Blagoslovljene 
Božične 

praznike ter 
srečno v letu 

2017

Srečno 2017!

Srečno 2017!
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